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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

در جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی اصفهان مطرح شد :  

هر متر مربع فرش یک بشکه نفت
     شهردار اصفهان:  اصفهان یکی از 2۵0 عضو شهرهای خلاق جهان است، این امر پتانسیل خوبی برای شناساندن و معرفی صنایع دستی اصفهان به ویژه فرش دستباف به مردم جهان است
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 عاقبت
 واکسن کرونا؟!

کرونــا و اخبار مربوط بــه آن از 
همان ابتدایی ترین روزها با ضد 
و نقیض های فراوانی مواجه شد. 
ابتدا چین اعلام کــرد بیماری 
جدیدی به نام کووید 19 باعث 
مــرگ و میــر افراد زیــادی در 
کشورشان شده است اما بعد از آن 
اکثر کشور ها سعی کردند ورود 
این بیماری به  مرزهای خود  را 
کتمان کنند تا بالاخره تمام دنیا 
مجبور شدند وجود این بیماری 
را قبول کنند. حالا واکسن کرونا 
هم دچار همین چالش  شده اما  
اینبار ماجرا برعکس شده است.  
کشورهای  مختلف  سعی دارند 
اولین افرادی باشند که واکسن 
مذکور را کشف و برای مردمشان 
استفاده می کنند زیرا این جریان 
می تواند هم از لحاظ سیاسی و هم 
اقتصادی کشورها را به ابر قدرت 

تبدیل کند.
چیــن و روســیه جــز اولین 
کشورهایی هســتند که اعلام 
کرده اند واکسن کرونا را ساخته اند 
اما هنوز هیچ کــدام مورد تایید 
سازمان بهداشــت جهانی قرار 

نگرفته است.  ...

در دیدار فرماندار و دادستان شهرستان 
مبارکه با مدیرعامل فولاد مبارکه تاکید 

شد؛

تعامل هرچه بیشتر بین 
منطقه و صنعت در جهت 

توسعه پایدار
حجــت الاســلام محرابی دادســتان عمومی 
و انقلاب شهرســتان مبارکه به همــراه اصغر 
هدایت فرماندار این شهرســتان روز یکشنبه 
30 شهریورماه در جلسۀ مشترکی با مهندس 
عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه،  ضمن گفت 
و گو و تبادل نظر در خصوص راهکارهای تعامل 
هرچه بیشتر بین منطقه و صنعت با اهدای یک 
جلد کلام الله مجید و لوح تقدیر به مدیرعامل 
فولاد مبارکه از همکاری هــای این صنعت با 

شهرستان مبارکه تجلیل نمودند.  ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان خبر داد  

»ما قوی هستیم« ؛ 40 عنوان برنامه در چهل سالگی 
دفاع مقدس 

رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان از اجرای 40 عنوان 
برنامه به مناسبت چهلمین سالگرد دفاع مقدس خبر داد. محمد عیدی با اشاره 

به تدارک 40 عنوان برنامه از سوی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان در هفته دفاع مقدس اظهار داشت: برنامه های چهلمین سالگرد آغاز 

دفاع مقدس از 31 شهریورماه و با شعار »ما قوی هستیم« در دو بخش برنامه های 
مجازی و عرصه محور برگزار می شود. ...

گـــزارش

معضل خشکسالی در اصفهان نیازمند تدبیر عاجل

کاهش  و  خشکسالی 
شــدید منابــع آبی 
سطحی و زیر زمینی در ســال های اخیر 
در اصفهان همچنان به عنوان یک مساله 

اساسی و مهم مطرح است.

خشکسالی پدیده ای بلند مدت محسوب می شود 
و آثار آن را به مرور زمان می توان مشــاهده کرد 
که در سال های اخیر بخش های مختلف صنعت، 
زندگی و کشاورزی را با مشکلات  عدیده ای مواجه 

کرده است.
کارشناسان معتقدند که مشکلات خشکسالی و 
حفره های آبی که از سال های گذشته با تبخیر و 
تعرق، گرمایش و مصرف بیش از حد در صنعت، 
زندگی و کشاورزی ایجاد شده، با بارش های جزیی 
مدیریت نشده که بیشــتر به صورت روان آب و 
مخرب است، برطرف نخواهد شد و در این شرایط 
نمی توان اعلام کرد که از خشکسالی رهایی یافته و 

وارد ترسالی شدیم.
بی شــک یکی از مهم ترین عوامل توسعه پایدار 
دسترسی به منابع سرشــار آب است که بودنش 
موجب حیات و گردش چرخ های زندگی اســت 
و نبودش فقر و نیستی، مهاجرت و تنگدستی را 

در بردارد.
به گفته کارشناسان و استادان دانشگاه های استان 
اصفهان افزایش جمعیت باعث کاهش منابع آب 
در دسترس شده است که بر اساس منابع موجود 
دو سوم جمعیت جهان از سال ۲0۲۵ با مشکل کم 

آبی مواجه خواهند بود.
استفاده بهینه از منابع آب به عنوان یک سرمایه 
راهبردی ملی و ودیعه ای برای نســل های آینده، 
مستلزم بهره برداری حساب شده و هوشمندانه 
از منابع آب است که بســیاری از مناطق واقع بر 

کمربند خشک جهان با آن مواجه هستند.
طبق برآورد سازمان ملل تا سال ۲0۲۵ میلادی 30 
کشور با مشکل جدی کم آبی روبرو خواهند بود که 
1۸ مورد آن در منطقه خاورمیانه و شمال آفریقا 

جای گرفته و ایران نیز یکی از این کشورهاست.
براساس آمار های اعلام شده تا سال ۲030 میلادی 
4۷ درصد از مــردم جهــان در مناطقی زندگی 
خواهند کرد که با مشــکل جدی کم آبی روبرو 

هستند.
قرارگیری قسمت اعظم استان اصفهان و کشور 
ایران در منطقه خشــک و نیمه خشــک جهان، 
رشــد جمعیت و نیاز به تأمین امنیــت غذایی، 
اســتقرار صنایع آب بر در مناطق کم آب کشور، 

خشکسالی های مکرر، کاهش ذخایر برف مناطق 
کشــور، بهره برداری بیش از حــد از منابع آب 
زیرزمینی و مدیریت غیر سیستمی منابع آب کشور 
باعث بروز منازعات اجتماعی، تخلیه روســتا ها و 
افزایش حاشیه نشینی شهر های بزرگ شده است.

عمده شــهر های بزرگ ایــران در مناطقی واقع 
شــده اند که دسترســی آن ها به منابع آب های 
سطحی کم بوده و بیشــتر از آب های زیرزمینی 

استفاده می کنند.

   ۶۹.۱ درصد مســاحت استان اصفهان 
درگیر خشکسالی است

مدیرکل هواشناسی اصفهان گفت: ۶9.1 درصد از 
مساحت این استان درگیر خشکسالی است و بقیه 

شرایط عادی یا ترسالی متوسط دارد.
حمیدرضا خورشــیدی با بیان اینکه درجه های 
خفیف تا بســیار شدید خشکســالی دراز مدت، 
بســیاری از مناطق اســتان را فراگرفته اســت، 
اظهارداشــت: از مجموع مقدار مساحت درگیر 
خشکســالی، 1۷ درصد خفیــف، ۲4.۲ درصد 
متوسط، 14.3 درصد شدید و 13.۶درصد بسیار 

شدید مواجه است.
او ادامه داد: تحلیل شاخص SPEI در دوره 10 
ســاله تا پایان خرداد ماه 99 بیانگر آن است که 
درجات خفیف تا بسیار شدید خشکسالی بلند مدت 
بســیاری از مناطق حوضه گاوخونی را فرا گرفته 
به گونه ای که ۶۵.۷ درصد از مساحت آن درگیر 
خشکسالی بوده و تنها 34.3 درصد از مساحت این 
حوضه شرایط نرمال و ۲.3 درصد شرایط ترسالی 

ضعیف و متوسط را داشته است.
خورشــیدی افزود: از مجموع مســاحت حوضه 
گاوخونی که درگیر خشکسالی است ۲3.۵ درصد 
دارای خشکسالی خفیف، ۲۸.4 درصد خشکسالی 
متوسط، 10.1درصد خشکســالی شدید و 3.۶ 

درصد خشکسالی بسیار شدید دارد.
به گفته او مجموع خشکسالی در زیر حوضه های 
بن - سامان، چادگان، چهل خانه، دامنه، کرون، 
مهیار شمالی و یان چشمه، 100 درصد است که 

نسبت به ماه های گذشته تغییری نکرده است.
او با بیان اینکه با وجود و استمرار خشکسالی بلند 
مدت )هیدرولوژیک( مدیریــت مصرف و صرفه 
جویی آب در بخش های مختلف ضروری است، 
خاطرنشــان کرد: با توجه به پیش بینی فصلی 
دمای فراتر از نرمال در تابســتان 1399 و تاخیر 
بارش های پاییزه امسال و پایین تر از نرمال بودن 
آن، انتظار می رود که با افزایــش میزان تبخیر و 
تعرق، مصرف آب در بخش های مختلف از جمله 
صنعت، کشاورزی، خدمات و مصارف آشامیدنی 

افزایش یابد.

   بارش های پاییز ۹۹ در اصفهان با تاخیر و 
کمتر از معمول خواهد بود

خورشــیدی با بیان اینکه بارش های پاییز 99 در 
این اســتان با تاخیر و کمتر از نرمال خواهد بود، 
گفت: بارش ها در حوضه زاینــده رود به ویژه در 
مناطق سرچشــمه آبی این حوضــه متمایل به 
کمتر از طبیعی اســت که به تشدید خشکسالی 

هیدرولوژیکی روی استان منجر می شود.
او اظهارداشــت: بارش های امسال نسبت به سال 
گذشته 1۷ درصد کاهش دارد و در مقایسه با بلند 
مدت چهار درصد افزایش نشان می دهد از سوی 
دیگر بیشترین افزایش بارش های فراتر از نرمال در 
نیمه شمالی استان بوده است که سهمی در روان 

آب زاینده رود ندارد.
مدیرکل هواشناســی اصفهان افــزود: الگو های 
جوی بیانگر این اســت که بارش هــای پاییز 99 
 با تأخیــر رخ خواهد داد و میانگیــن آن کمتر از

 نرمال است.

ایرنا
گــــــزارش

با حضور وزیر نیرو در بیست و یکمین هفته پویش هر هفته الف- ب - ایران صورت صورت پذیرفت؛

طرح آبرسانی پایدار به  32 روستا در استان اصفهان آغاز  شد

 عواملی مانند 
پراکندگی روستاها 
و صعب العبور بودن 
مسیرهای ارتباطی، 

تامین پایدار آب 
شرب روستاییان را 
با چالش مواجه می 

نماید که با تلاش 
صنعتگران آبفا در 

استان سعی بر غلبه 
بر این گونه مشکلات 

شده است

با حضور وزیر نیرو، از طریق ویدئو کنفراس و همزمان با طرح های آبرسانی به 400 روستا در 20 استان کشور در قالب طرح پویش هر هفته الف-ب – ایران 
، 32 طرح آبرسانی پایدار به روستاییان در استان اصفهان افتتاح شد. 

مدیرعامــل شــرکت آب و 
فاضــلاب اســتان اصفهــان 
اجــرای طــرح  پیرامــون 
آبرســانی پایدار به 3۲ روستا 
در اســتان گفــت: بــا اجرای 
این طــرح بیش از ۸ هــزار و 
۲00 نفــر از روســتاییان در 
 استان اصفهان از آب شرب پایدار برخوردار 
می شــوند. مهندس هاشــم امینی با بیان 
اینکه در این طرح  جمعیتی از  روســتاهای 
شهرستان اصفهان، اردستان، سمیرم، نجف 
آباد، گلپایگان و چادگان دسترسی پایدار به 
آب شرب سالم و بهداشتی خواهند داشت، 
تصریح کرد: هم اکنون شــرکت آبفا استان 
اصفهان وظیفه ی تامین آب شــرب سالم 
و پایدار برای حدود 1000 روســتای تحت 
پوشــش با بیش از ۶00 هــزار نفر جمعیت 
را بــر عهــده دارد. وی ادامــه داد: عواملی 
ماننــد پراکندگی روســتاها و صعب العبور 
بودن مســیرهای ارتباطی، تامیــن پایدار 
آب شرب روستاییان را با چالش مواجه می 
نماید که با تلاش صنعتگران آبفا در استان 
ســعی بر غلبه بر این گونه مشکلات شده تا 
روســتاییان در هر نقطه از استان دسترسی 
 پایدار به آب شرب ســالم و بهداشتی داشته

 باشند. مدیرعامل شرکت آبفا استان اصفهان 
اجرای طرح یکپارچه سازی شرکت های آبفا 

شهری و روستایی در استان اصفهان را موفق 
دانست و عنوان کرد: پس از یکپارچه سازی 
شرکت های آبفا شهری و روستایی در استان 
اصفهان، آبرسانی پایدار به روستاها در اولویت 

برنامه های سال 99 قرار گرفته است.
مهندس هاشــم امینی در خصوص تامین 
پایدار آب شــرب روســتاییان در اســتان 
خاطرنشان ساخت: در ســال جاری برنامه 
ریزی برای تامین پایدار آب شــرب بیش از 
۷0 روستا که در حاشیه شهرها قرار دارند در 
دستور کار قرار گرفته است این در حالیست 
که هم اکنون آب شــرب 3۲ روســتا در ۶ 
شهرســتان با اتصال به شبکه آب شهری به 

صورت پایدار تامین می شود.
وی درخصوص اقداماتی که منجر به اجرای 
طرح آبرسانی پایدار به 3۲ روستا در استان 
شده، بیان داشت: اصلاح و توسعه بیش از 10 
کیلومتر خطوط انتقال و شــبکه توزیع آب، 
احداث، بهســازی و ارتقای ۵ باب حوضچه 

شیرآلات و شیرخانه تاسیســات مربوط به 
انشعاب گیری، بهســازی، تعویض پمپ و 
شیرآلات، اصلاح لوله گذاری در ۲ ایستگاه 
پمپاژ از جمله اقدامات در راستای اجرای این 

طرح بوده است. 
وی افزود: روستاهای مندآباد، جزه، علی آباد، 
مشکنان، امامزاده قاســم جندابه، سسناباد، 
میرهمایون، هماگران از شهرستان اصفهان؛ 
روســتاهای فیلور، رحمت آبــاد، علی آباد و 
خونداب از شهرســتان نجف آباد؛ روستاهای 
دم آسمان، فاویان و شــادگان از شهرستان 
گلپایگان؛ روستاهای علی عرب و معروف آباد 
از شهرستان چادگان؛ روستاهای ریگستان، 
امیرآباد، جهان آباد، حسین آباد، خالق آباد، 
عبــاس آبادموغار، رحمت آبــاد، دولت آباد، 
جعفرآباد، حسن آباد و خشک آباد از شهرستان 
اردستان؛ روستاهای کاسگان علیا، کاسگان 
سلفی و حسن آباد در شهرستان سمیرم  تحت 

پوشش این طرح قرار می گیرند. 

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
12,951,00012,266,000قدیم

سکه طرح 
12,500,00011,600,000جدید

6,920,0006,100,000نیم سکه

3,925,0003,450,000ربع سکه

2,035,0001851,000سکه گرمی

یک مثقال 
5,324,0005,069,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,229,1001,170,300 عیار

طلای آب شده 
5,323,0005,070,000نقدی

یک گرم طلای 
241,639,4001,560,300 عیار

آگهى مزایده (مرحله اول)

احسان کوزه گر - شهردار آران و بیدگل

شهردارى آران و بیدگل به استناد مصوبه شماره 1092 مورخ 1399/6/26 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل در نظر دارد نسبت 
به  اجاره و بهره بردارى خانه تاریخى بنى طباء به مدت یکسال با اجاره بهاى ماهیانه مبلغ 65,000,000 ریال متعلق به این شهردارى  
از طر یق مزایده عمومى اقدام نماید لذا از کلیه متقاضیان واجد شرایط دعوت به عمل مى آید تا حداکثر ظرف مدت ده روز از تاریخ 

انتشار نوبت دوم این آگهى جهت اطلاع از شرایط شرکت در مزایده  به شهردارى آران و بیدگل مراجعه نمایند.
* ضمنا هزینه انتشار آگهى به عهده برنده مزایده مى باشد و کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.

آگهى مزایده (مرحله اول)

احسان کوزه گر - شهردار آران و بیدگل

شهردارى آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبه شماره 1093 مورخ 1399/6/26 شوراى اسلامى شهر آران و بیدگل نسبت به   واگذارى 
قطعه زمین شماره 35 به پلاك ثبتى قسمتى از 2609 اصلى از قطعات تفکیکى شهرك منتظران واقع در خیابان حجتیه به متراژ 158/27 م.م 
با کاربرى مسکونى به ازاى هر متر مربع 11,000,000 ریال    از طر یق مزایده عمومى اقدام نماید لذا از کلیه واجدین شرایط دعوت به عمل مى آید  
جهت اطلاع از شرایط، اخذ مدارك و شرکت در مزایده حداکثر ظرف مدت 10 روز از تاریخ انتشار نوبت دوم این آگهى  به شهردارى آران و بیدگل 

مراجعه نمایند.
* ضمنا هزینه انتشار آگهى به عهده برنده مزایده مى باشد. ( کمیسیون در رد یا قبول پیشنهادات مختار مى باشد.) 

شهردارى آران و بیدگل
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ادامه از صفحه یک
... در نمایشــگاه بیــن المللــی 
خدمات تجارت ۲۰۲۰ چین از دو 
واکسن ضد ویروس کرونا ساخت 
سینوواک چین رونمایی کرد.بر 
اساس اخبار منتشــر شده ، تیم 
تحقیقاتی به سرپرســتی »چن 
وی« اواخر اســفند سال ۱۳۹۸ 
آزمایش بالینی واکســن کرونا 
را آغــاز کــرد و در ۲۳ فروردین 
سال جاری وارد مرحله دوم شد 
در تاریخ ۲۱ مرداد امســال نیز 
این واکســن به صورت رسمی 
ثبت شــد. گفته شــده  نیمی از 
انواع واکســن های در دســت 
ســاخت ضد ویــروس کرونا که 
وارد مرحله سوم آزمایش بالینی 
شــده، متعلق به چین است. اما 
هنوز نتوانســته اطمینان خاطر 
به کشورهای دیگر دهد تا بتوانند 
این واکســن را خریداری کنند 
و به مــردم کشورشــان تزریق 
کنند. تنها ترکیه این ریســک 
را پذیرفته  و  آزمایش فاز ســوم 
واکسن کرونای سینوواک چین 
را بر روی داوطلبــان آغاز کرده 
است. بر این اســاس در مرحله 
اول این واکسن به سه نفر تزریق 
شده اســت . در مرحله بعد این 
واکسن روی ۱۲۰۰ داوطلب کادر 
درمان تست می شود و در مرحله 
آخر هم بیش از ۱۰ هزار داوطلب 
واکســن را دریافت می کنند و 
در مجمــوع ۱۳۰۰۰ نفر طی ۳ 
ماه در این آزمایش ها شــرکت 
می کننــد. در این بین روســیه 
نیز از ترکیه درخواســت کرده تا 
واکسن روســی را بر روی مردم 
خود آغــاز کند. وزیر بهداشــت 
ترکیه هم اعلام کرده اســت که 
این آزمایشــات نتایج مثبتی در 
تولید واکسن کرونا دارند و ممکن 
است هفته آینده  مجوز آزمایش 
بالینی مرحله سوم واکسن روسی 
را هم صادر کنیم. وزارت بهداشت 
ترکیه معتقد اســت که واکسن 
اگر ایمنی کوتاه مدت هم  داشته 
باشد به این کشور فرصت می دهد 
تا همــه گیری را تحــت کنترل 

در آورد.
ساخت واکســن در روسیه نیز 
حواشی فراوانی داشت. در ابتدا 
روسیه اعلام کرد واکسنی ساخته 
که به آن اطمینــان صد در صد 
دارد و حتی پوتیــن دختر خود 
را به عنوان اولین دریافت کننده 
این واکسن معرفی کرد اما اخبار 
بعد از آن نشــان داد این واکسن 
آنچنان هم مورد پذیرش جهانی 
قرار نگرفته و حتی دانشــمندان 
دربــاره آن نامه سرگشــاده ای 
نوشته اند. منتقدان از دستکاری 
نتایج تحقیقات منتشر شده در 
مورد واکسن کووید ۱۹ از سوی 

روسیه، بیمناکند. 
کشورهایی هم در این بیم وجود 
دارند که امیدی به کشف واکسن 
ندارند . این کشورها به دو گروه 
تبدیل شــده اند. گروهی در پی 
پیش خریــد واکســن کرونا از 
کشورهایی هستند که احتمال 
ساخت این واکسن در انها وجود 
دارد و عــده ای هم فارغ از هر دو 
جهان ،آنچنان درگیر مســائل 
داخلی خود هســتند که کشته 
شدن تعدادی از مردمشان بر اثر 
کووید ۱۹ آنچنان هم مهم نیست. 
ایران هنوز موضع خود را مشخص 
نکرده و معلوم نیست قرار است 
جز کدام یک از اینها قرار گیرد. 
البته اخیرا وزیر بهداشت از پیش 
خرید واکســن از یک شــرکت 
هندی با  مدیر  ایرانی الاصل، خبر 
داده است. صبر یکی از بزرگترین 
درســهای کرونا به بشر بود. باید 
منتظر ماند تا حقایق  کرونایی در 

طی زمان مشخص شود.
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طغیانی :حذف نرخ مرکب برای فعالان اقتصادی تمدید شد
نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی گفت: مجلس شورای اسلامی با همکاری بانک مرکزی 
مسئله نرخ مرکب را برای فعالان اقتصادی با تمدید چند ماهه رفع کرده تا اصل پول و سود اولیه را تسویه 
کنند. مهدی طغیانی با اشاره به وضعیت 4۸ واحد اقتصادی و تولیدی اصفهان که در تملک بانک ها قرار دارد 
اظهار داشت: قدم بزرگی در مجلس دهم در سال ۹۸ اتفاق افتاد که نرخ مرکب و قراردادهای تجدید شده 

فعالان اقتصادی به سیستم بانکی حذف شود. وی تصریح کرد: مجلس با همکاری بانک مرکزی و مجموعه 
حاکمیت این مسئله نرخ مرکب را برای فعالان اقتصادی که اعلام آمادگی تسویه اصل پول و سود اولیه و نه قرار 

داد تجدید شده را برطرف کرد اما متاسفانه در بحث کرونا قرار گرفت و به خوبی در مورد آن تبلیغ هم نشد و فراموش 
شد. نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: مجدد در کمیسیون اقتصادی بررسی و از بانک مرکزی 

خواسته شد که این مسئله را تمدید کنند و بانک مرکزی نیز دستور العمل لازم را به بانک عامل ابلاغ کرده است و صاحبان کسب و کار و این 
مشکل باید به بانک هایی که وام گرفته اند مراجعه کنند.

وی با بیان اینکه در ستاد رفع موانع تولید امکانات و زیرساخت های خوبی تبیین شده افزود: صاحبان کسب و کار از این ستاد حمایت لازم را 
دریافت کنند زیرا بهترین کسی که می تواند کسب و کار را اداره کند خود مالک است حتی اگر به موجب قانون مضامین اجرا شود.

برنامه های ویژه سازمان پارک های اصفهان برای فصل پاییز
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان گفت: در سطح شهر اصفهان حدود ۳۶۰ اصله 

درخت خطرآفرین در مناطق ۱۵ گانه شهر و ناژوان شناسایی شده است.
فروغ مرتضایی نژاد  اظهار کرد: در فصل پاییز اقدامات ویژه سازمان پارک ها در چند بخش اجرا می شود 
که بخش نخست شامل جمع آوری برگ درختان پاییزی است. وی افزود: مطابق سال های گذشته چند 

نقطه از شهر از جمله باغ جروکان، سمت شمال باغ محمودآباد، سمت شرق دپوی جنگل شرق و در قسمت 
غرب ناژوان برای انتقال و دپوی برگ های پاییزی و انجام مراحل تبدیل به خاکبرگ به مناطق پانزده گانه مرتبط 

می شود. مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان تصریح کرد: اقدام دوم تغذیه خاک و برنامه 
غنی سازی خاک با روش های مختلف از جمله ایجاد چال کود در بعضی از نقاط همچنین تزریق به تنه درختان و تزریق به 

خاک انجام می شود. وی خرید متمرکز را دیگر اقدام سازمان پارک ها در فصل پاییز عنوان کرد و گفت: لایحه خرید متمرکز اقلام فضای 
سبز توسط شورای اسلامی شهر تصویب شده که بر این اساس برنامه ریزی امسال سازمان پارک ها خرید متمرکز درخت و درختچه با اندازه های 
بزرگ تر و با کیفیت بیشتر است. مرتضایی نژاد ادامه داد: با محل های تولید درخت و درختچه در نقاط مختلف کشور مکاتبات انجام شده تا به 

صورت متمرکز درخت و درختچه خرید شود  و در فصل پاییز و زمستان کاشته شود.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 در شرایطی که صادرات 
هر مترمربع فرش 

دستباف حداقل برابر 
یک بشکه نفت است، 
نباید این حوزه مورد 

غفلت قرار بگیرد؛ زیرا 
می تواند ارز آوری زیادی 

 به دنبال داشته 
باشد

فرحناز رافع در نود و دومین 
جلسه شورای گفت و گوی 
دولــت و بخش خصوصی 
اصفهان، اختصاص جلسه 
شورای گفت و گو به حوزه 
فــرش را نقطــه عطفی 
در تاریخ فــرش اصفهان 
دانســت و اظهار کرد: فرش دســتباف 
اصفهان هر روز خواهان بیشــتری پیدا 
کرده و با وجود ۵۰۰ هــزار نفر بافنده در 
این استان معتقدم اگر قرار است در حوزه 
کارآفرینی در اصفهان اتفاقی رقم بخورد، 

تنها در حوزه فرش محقق خواهد شد.
وی با بیان اینکه زنجیره تامین مواد اولیه 
فرش دستباف 4۰ سال است به فراموشی 
سپرده شــده، افزود: در حالی که کاشان 
تنها توزیع کننده ابریشم کشور است، وارد 

کردن ابریشم منطقی نیست.
رئیس مرکز ملی فرش ایــران گفت: در 
شرایطی که ۲۰ درصد بودجه سامانه کارا 
)وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی( متعلق 
به فرش دستباف است، امیدواریم تا پایان 
سال بخش عمده ای از این تسهیلات را در 
حوزه فرش دســتباف و صنایع جانبی به 
ویژه زنجیره ارزش فرش دستباف استفاده 

کنیم.
رافــع، از آمادگــی ایــن مرکــز برای 
استانداردسازی و توسعه کارگاه ها در حوزه 
تولید مواد اولیه و رنگرزی خبر داد و تصریح 
کرد: استان اصفهان بستر بسیار مناسبی 
برای کارگاه های صنعتی و سنتی داشته 
و ما از تسهیلات فنی اعتباری برای تولید 

و فرآوری ابریشم استفاده خواهیم کرد.
وی در خصوص بیمه قالیبافان نیز، گفت: با 
هماهنگی با صندوق عشایر تمام قالیبافان 
استان به مدت یک ســال مشمول بیمه 
رایگان عشــایری خواهند شد و از سوی 
دیگر، با انعقاد تفاهم نامه با سازمان تامین 
اجتماعی به دنبال تبدیل کردن این بیمه 

هستیم.
رئیس مرکز ملی فرش ایران همچنین در 
نظر گرفتن کارت اعتباری فرش دستباف 
اصفهان بــه منظور فروش اقســاطی با 
هماهنگی بانک های استان را در حمایت 
از تولید داخل و بافندگان مهم ارزیابی کرد.

 رئیس مرکز ملی فرش با اشاره به وجود 
بستر مناسب در حوزه آموزش فرش در 
استان اصفهان از اتاق بازرگانی، استانداری 
و تشــکل های این حوزه درخواست کرد 
برای ایجاد بستر تشویقی در حوزه دانش 

آموزی در هنرستان های اصفهان با این 
مرکز همکاری کنند. 

    صف طولانی تخصیص ارز مشکل 
جدی فعالان اقتصادی

رئیس اتاق بازرگانــی اصفهان نیز در این 
جلســه، صدور رأی هیــات عالی دیوان 
عدالــت اداری در خصــوص اصلاحیه 
نحوه محاسبه ســنوات پایان خدمت و 
همچنین نامه دادستان کل کشور به وزیر 
امور اقتصادی و دارایی در مورد تاکید بر 
رعایت انصاف و رفتار مناســب با مؤدیان 
مالیاتی در مسیر گذار از اقتصاد نفتی و اتکا 
به درآمدهای مالیاتی را از اقدامات مثبت 
هفته های گذشــته توسط دستگاه های 
اجرایی کشور و موجب کاهش نگرانی های 

اهالی کسب و کار دانست.
مسعود گلشیرازی همچنین بر ضرورت 
اجرای رویــه جدید صــدور کارت های 
بازرگانی به صورت پایلوت در چند استان 
و ســپس اجرا در کل کشور و همچنین، 
پیگیری مشــکلات این حوزه توســط 

مجلس شورای اسلامی تاکید کرد.
وی در ادامه صف طولانی تخصیص ارز را 
یکی از مشکلات جدی فعالان اقتصادی 
عنوان کرد و افزود: با وجود رسیدن کالاها 
به گمرک، این صف هــای طولانی مانع 

ترخیص کالا شده است.
رئیس اتاق بازرگانی اصفهان، منطق بانک 
مرکزی در خصــوص ممنوعیت واردات 
بدون انتقال ارز حاصل را در راستای قطع 
تسلسل قاچاق ارز به شرط عدم اختلال در 
روند فعالیت واحدهای تولیدی و همچنین 
سرویس دهی منظم به آنها در رابطه با ارائه 

کد تخصیص، منطقی دانست.
دبیر شورای گفت و گوی دولت و بخش 
خصوصی استان اصفهان گفت: در شرایطی 
که ذخایر استراتژیک واحدهای تولیدی به 
اتمام رسیده و آمار تولید از روند مطلوب 
خارج شده اســت، در صورت عدم اتخاذ 
ساز و کار درست در این زمینه در چند ماه 
آینده، شــاهد خبرهای ناخوشایندی در 
حوزه تولید و تامین کالاهای بازار خواهیم 

بود.
وی همچنین با اشــاره به گــزارش اتاق 
ایران درباره میزان رضایــت از عملکرد 
دستگاه های اجرایی و  اقتصادی مرتبط 
با محیط کسب و کار گفت: اتاق بازرگانی 
اصفهان در این خصوص از منظر فعالان 
اقتصادی جزو بهترین دســتگاه اجرایی 

استان در سال ۹۸ بوده است.

    نقش حذف یارانــه های کور در 
کمک به تامین بودجه اقشار نیازمند

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار 
اصفهــان، تدوین نظــام تامیــن و رفاه 
اجتماعی جامع و حــذف یارانه های کور 
و غیرهدفمند را در کمک به تامین بودجه 

برای اقشار ضعیف جامعه مهم دانست.
 سیدحسن قاضی عســگر، همچنین از 
تشکیل گروه کاری رفاه و تامین اجتماعی 

در استانداری اصفهان خبر داد.

    منظور از تســویه بدهی، صرفا 
پرداخت نقدی نیست

محمدرضا حبیبی، رئیس دادگســتری 
استان نیز در خصوص عبارت تسویه بدهی 
مندرج در تبصره ۷ ماده ۱۰۵ قانون مالیات 
های مستقیم گفت: منظور از تسویه بدهی 
صرفا پرداخت نقدی نبوده و چک و سفته 
نیز از ابزار تسویه بدهی محسوب می شوند.

    اعلام آمادگی شــهرداری برای 
راه اندازی نمایشگاه دایمی فرش 

دستباف
در ادامه قــدرت الله نوروزی، شــهردار 
اصفهان با بیان اینکه اصفهان یکی از ۲۵۰ 
عضو شــهرهای خلاق جهان است، این 
امر را پتانســیل خوبی برای شناساندن و 
معرفی صنایع دستی اصفهان به ویژه فرش 
دســتباف به مردم جهان دانست. وی در 
ادامه از آمادگی شهرداری برای همکاری 
در راه اندازی موزه و نمایشگاه دایمی فرش 

دستباف اصفهان خبر داد.

    ۱۹ هزار بافنده فرش استان فاقد 

بیمه هستند
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
اســتان اصفهان نیز در این جلسه با بیان 
اینکه بر اساس آمار موجود ۱۹ هزار بافنده 
فرش دستباف مشمول قانون بیمه های 
تامین اجتماعی قالیبافــان و بافندگان 
فرش و صنایع دستی شناسه دار استان 
تاکنون بیمه نشــده اند، اظهار کرد: ما به 
دنبال رعایت عدالت در تخصیص سهمیه 
بیمه شدگان به بافندگان فرش دستباف 

هستیم.
ایرج موفــق تصریح کرد: بــا وجود تمام 
مشکلات موجود در چهار ماهه اول امسال 
بیش از ۸۳ هزار مترمربع فرش در استان 

اصفهان تولید شده است.
وی، از پیگیری ثبت جهانی دو ســبک 
جوشقان و یلمه خبر داد و تخصیص مکانی 
برای برگزاری نمایشــگاه دایمی فرش 
دستباف در اصفهان را در رونق این صنعت 

مهم دانست. 
رئیس ســازمان صنعت، معدن و تجارت 
استان اصفهان همچنین خواستار در نظر 
گرفتن ردیفی از ردیف های فنی اعتباری 
مرکز ملی فرش برای استفاده بافندگان 
از تســهیلات ارزان قیمــت 4 درصد و 
تسهیلات ۱۲ درصدی برای مجتمع های 

بزرگ فرش شد.

    صادرات هر متــر مربع فرش به 
مثابه حداقل یک بشکه نفت است

علی شهبازی، رئیس اتحادیه شرکت های 
تعاونی فرش دســتباف روستایی استان 
اصفهان و عضو شــورا نیز در این جلسه 
با تاکید بر اینکــه حقوق بافندگان فرش 
اصفهان تضییع شده است، خواستار لحاظ 
حقوق تضییع شده این قشــر در قانون 

تامین اجتماعی شد.
وی افزود: در شــرایطی که صادرات هر 
مترمربع فــرش دســتباف حداقل برابر 
یک بشکه نفت اســت، نباید این حوزه 
مورد غفلت قــرار بگیرد؛ زیــرا می تواند 
 ارز آوری زیــادی بــه دنبــال داشــته 

باشد.

در جلسه شورای گفت و گوی دولت و بخش خصوصی اصفهان مطرح شد :  

هر متر مربع فرش یک بشکه نفت
رئیس مرکز ملی فرش ایران با بیان اینکه زنجیره تامین مواد 
اولیه فرش دستباف ۴0 سال اســت به فراموشی سپرده شده 
است، گفت: در شرایطی که 20 درصد بودجه سامانه کارا متعلق 
به فرش دستباف است، امیدواریم تا پایان سال بخش عمده ای 
از این تســهیلات را به ویژه در زنجیره ارزش فرش دستباف 

استفاده کنیم.

       شهردار اصفهان:  اصفهان یکی از 2۵0 عضو شهرهای خلاق جهان است، این امر پتانسیل خوبی برای شناساندن و معرفی صنایع دستی اصفهان به ویژه فرش دستباف به 
مردم جهان است

ایسنا
گـــزارش
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 در دیدار فرماندار و دادستان شهرستان مبارکه 
با مدیرعامل فولاد مبارکه تاکید شد؛

تعامل هرچه بیشتر بین منطقه و صنعت 
در جهت توسعه پایدار

حجت الاسلام محرابی دادستان عمومی و انقلاب شهرستان مبارکه به 
همراه اصغر هدایت فرماندار این شهرستان روز یکشنبه 30 شهریورماه 
در جلسۀ مشترکی با مهندس عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه،  ضمن 
گفت و گو و تبادل نظر در خصوص راهکارهای تعامل هرچه بیشــتر 
بین منطقه و صنعت با اهدای یک جلــد کلام الله مجید و لوح تقدیر 
به مدیرعامل فولاد مبارکه از همکاری های این صنعت با شهرستان 

مبارکه تجلیل نمودند. 

در این جلســه که در محل برگزاری جلســات مدیریت شرکت فولاد مبارکه 
برگزار شد، حجت الاســلام محرابی دادســتان عمومی و انقلاب شهرستان 
مبارکه ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره شــهدای ۸ ســال دفاع مقدس، به 
حمایت های فــولاد مبارکه از انجمن حمایــت از خانواده هــای زندانیان و 
مساعدت های این شــرکت در احداث سوله های اشــتغال و مهارت آموزی 
بــرای زندانیان اشــاره کرد و گفت: ســازمان زنــدان ها معمولا بخشــی از 
 هزینه های خــود را از محل کمک هــای نهادها و مراکز مــردم نهاد تامین

 می کرده است.

وی در ادامه افزود: در سال های اخیر با نگاه مثبت مدیریت فولاد مبارکه شاهد 
کمک های قابل توجهی از جانب این شرکت بوده ایم  که از آن جمله می توان به 
تامین هزینه ساخت سوله سه هزار متر مربعی زندان اسدآباد بعنوان یک اردوگاه 

استانی اشاره کرد.
دادستان شهرستان مبارکه مشارکت در تکمیل پروژه زندان اسدآباد را به عنوان 
یک اقدام اجتماعی بسیار ارزشمند و با اولویت بالا برشمرد و بهره مندی اقشار 
آسیب پذیر و دریافت خدمات اشتغالزایی را از جمله دلایل اهمیت تکمیل این 

طرح استانی  دانست.
در ادامه این دیدار اصغر هدایت فرماندار شهرستان مبارکه نیز هدف از حضور 
در شرکت فولاد مبارکه را تشکر و قدردانی از مدیریت فولاد مبارکه به جهت 
اقدامات صورت گرفته در عرصه مســئولیت های اجتماعی برشمرد و ضمن 
درخواست استمرار حمایت های صورت گرفته، بر نقش اینگونه کمک ها در 

کاهش آسیب های اجتماعی در خانواده ها و مردم منطقه تاکید کرد.
وی در ادامه خاطر نشان کرد: همواره شاهد مشارکت فولاد مبارکه در خصوص 
حمایت از زندانیان و اقشار آسیب پذیر بوده ایم  و باید اذعان داشته باشیم که 
حمایت های صورت گرفته در حوزه تکمیل زندان اسدآباد به عنوان یک اردوگاه 
 اســتانی، تنها بخشــی از اقدامات تاثیرگذار و قابل تقدیر این شرکت در این

 عرصه است.
فرماندار شهرستان مبارکه همچنین به حمایت های شرکت فولاد مبارکه از 
بیمارستان حضرت محمد رسول الله و شبکه بهداشت و درمان این شهرستان 
در مقابله با بیماری کرونا اشاره کرد و افزود: خوشبختانه با همکاری مردم شریف 
شهرستان مبارکه و حمایت های بسیار خوب فولاد مبارکه، وضعیت شهرستان 
مبارکه هیچ گاه به محدوده قرمز و بحرانی وارد نشده است که جا دارد به عنوان 
یک ایرانی مراتب قدردانی خود را به جهت کمک های قابل توجه فولاد مبارکه به 
 دانشگاه علوم پزشکی استان و سیستم بهداشت و درمان شهرستان مبارکه ابراز

 نمایم. بنابر این گزارش در ادامه این دیدار مدیر عامل فولاد مبارکه نیز بر تعهد 
فولاد مبارکه در عمل به مسئولیت های اجتماعی تاکید و خاطر نشان کرد: فولاد 
مبارکه با افزایش قابل توجه کمک ها و حمایت های خود به منطقه پیرامونی 
تلاش نموده است در چارچوب قوانین شرکت و با توجه به بضاعت موجود، سهم 

کوچکی در جهت رفع مشکلات منطقه ای داشته باشد. 

گــــزارش

تصویر مقابل، یک 
نقاش هنرمند در دهه 
سی اصفهان را نشان 
می دهد که زوایایی از 
میدان نقش جهان را 
نقش زده است. 
این عکس یکی از  
عکس های گردآوری 
شده در مجموعه 
ایست که مربوط به 
سال ۱300 تا ۱330 
هستند.

اصفهان
قدیم

خـــبــــر

خطر مهاجرت و رشد منفی جمعیت در کمین زرین شهر

رئیس شورای اسلامی زرین شهر گفت: براساس آمار ارائه 
شده در سرشماری سال ۹0، زرین شهر جمعیتی بیش از ٦0 
هزار نفر را در خود جای داده بود که این آمار در سرشماری 
ســال ۹۵ به ۵۵ هزار نفر کاهش پیدا کرده و زنگ خطر رشد منفی جمعیت و 

مهاجرت را در مرکز شهرستان به صدا درآورده است.

 احمد احمدیان در جمع مســئولان شهرستان لنجان با اشــاره به مهاجرپذیر بودن این 
شهرســتان، اظهار کرد: بیکاری و نداشتن شغل یکی از مشــکلات مهم شهرهای ۹ گانه 
شهرستان خصوصاً جوانان زرین شهر بوده و این مسئله نیز اغلب به دلیل آن است که مهاجران 
اکثراً بدون سرمایه اولیه یا تخصص لازم برای اشتغال و تنها به امید فعالیت در صنایع بزرگ 
به این شهرستان سفر می کنند که این مسئله در نهایت موجب بروز مشکلات اجتماعی و 

فرهنگی برای فرد، خانواده و جامعه می شود.
وی افزود: شهرداری ها با اجرای پروژه های مختلف عمرانی به دنبال تحقق عدالت فضایی 
هستند تا رونق و توسعه همه جانبه شهرهای ایران رقم بخورد اما طی سال های گذشته علی 
رغم حرکت شهرداری زرین شهر در این مسیر، کمبود زمین سبب شده است خطه طلایی 

ایران از جهت رشد جمعیت و توسعه با مشکلات زیادی روبه رو شود.

رئیس شورای اسلامی زرین شــهر با ابراز نگرانی از کاهش جمعیت زرین شهر و مهاجرت 
ساکنان بومی این شهر، تصریح کرد: براساس آمار ارائه شده در سرشماری سال ۹۰، زرین 
شــهر جمعیتی بیش از ۶۰ هزار نفر را در خود جای داده بود اما شاهد هستیم این آمار در 
سرشماری سال ۹۵ به ۵۵ هزار نفر کاهش پیدا کرده که زنگ خطر رشد منفی جمعیت و 
مهاجرت را در مرکز شهرستان به صدا درآورده است و باید توجه داشت موضوع مالکیت زمین 
بیش از همه دامن قشر ضعیف را گرفته است. وی یکی از دغدغه های اصلی شورای اسلامی 
زرین شهر را حل مشکل اراضی غرب دانشگاه پیام نور، اراضی ذوب آهن واقع در استخر لاگون 
ها و الحاق این اراضی به شهر دانست و اضافه کرد: گرانی سرسام آور قیمت مسکن و همچنین 
عدم همخوانی عرضه و تقاضای زمین سبب شده است شهروندان این شهر سکونت در دیگر 
شهرها را برای سکونت انتخاب کنند. احمدیان تصریح کرد: از این رو اعضا شورای اسلامی و 
همچنین شهردار زرین شهر به دنبال آن هستند تا با برنامه ریزی تدبیرهای لازم را برای حل 
این معضل چندین ساله که گریبان شهر را گرفته اتخاذ و در نهایت آن را اجرایی کنند تا شاید 

بتوانیم بخش قابل توجهی از چالش های پیش روی شهروندان را کاهش دهیم.
وی با بیان اینکه برخی کارشناسان تراکم فروشی را راهکاری برای حل مشکل کمبود مسکن 
می دانند، ادامه داد: افزایش میزان طبقات ساختمان ها یکی دیگر از راهکارهایی است که مورد 

توجه شهرداری زرین شهر قرار گرفته است تا مسکنی به این چالش مهم باشد.

ایمنا
خـــبــــر
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 دکتر محمدرضا شــانه ساز 
در حاشیه نشست خبری راه 
اندازی ســامانه الکترونیک 
بازرسی و نظارت سازمان غذا 
و دارو، درباره وضعیت تامین و 
عرضه واکسن انفلوانزا، گفت: 
 TTAC سیستم و ســامانه
وجود دارد و به نوعی برنامه ریزی می شود که 
به داروخانه ها دسترسی هایی داده شود که با 
همان نرم افزارهایی که در داروخانه ها وجود 
دارد، بتوانند بر اساس کد ملی و شناسه ثبت 
شده روی دارو، ثبت و ضبط و  عرضه واکسن 
آنفلوانزا را انجام دهند تا مصرف دارو و مصرف 

افراد کنترل شود.
قیمت واکسن آنفلوآنزا

وی افــزود: در عین حال قیمت واکســن 
آنفلوانزا در کشــور ما بســیار پایین تر از 
کشــورهای اطراف اســت؛ چراکه ما این 
واکســن را با ارز ۴۲۰۰ تومانی تامین می 
کنیم. بر این اساس با این فرایند می توانیم 
نظارت کنیم تا از خروج این واکسن در کشور 

جلوگیری کنیم. 
شانه ساز درباره قیمت واکسن آنفلوانزا نیز 
گفت: قیمت واکسن های انفلوانزایی که  از 

منابع مختلف وارد کشور می شوند، به هم 
نزدیک اســت. زیرا از ماه ها قبل فراخوان 
گذاشتیم و ارقام متنوع و متفاوتی مطرح شد، 
اما ما تا یک سقف عددی را یورویی پذیرفتیم 
و فعلا اعداد بالاتر از آن را نپذیرفتیم. به همین 
دلیل قیمت ها خیلی بالا نیســت و به هم 

نزدیک است.
افراد دارای اولویت دریافت واکســن 

آنفلوآنزا
شانه ساز درباره ســهمیه هر داروخانه نیز 
گفت: بر اســاس اولویت هایی که معاونت 
بهداشــت و درمان برای دریافت واکســن 
آنفلوانزا تعریف کردند، ماننــد زنان باردار، 
بیماران پیوندی، افراد پرخطر قلبی و عروقی 
و افراد بالای ۶۵ ســال در درجــه اول باید 
واکسن را دریافت کنند. باید توجه کرد که 
ضرورت جدی برای تزریق واکسن آنفلوانزا 
برای همه وجود ندارد. زیرا امســال فاصله 
فیزیکی رعایت می شود، استفاده از ماسک، 
شست و شو و ضدعفونی کردن دست ها و ... 
در کاهش ابتلا به آنفلوانزا و کاهش مصرف 
واکسن  موثر اســت. کمااینکه در نیم کره 
جنوبی که فصل سرما را پشت سر گذاشتند، 
همینطور بود و شیوع آنفلوانزا خیلی پایین تر 
بود. ضمن اینکه واکسن آنفلوانزا تاثیری روی 
کرونا ندارد. بنابراین اصراری بر تزریق همه 
مردم نیست. برای گروه هایی که ضرورت 
تزریق دارند، واکسن را تامین می کنیم. در 
عین حال این واکسن ها بین ۳۰ تا حداکثر 

۴۰ درصد ایمنی ایجاد می کنند. بنابراین 
نیاز به تزریق همه نیست.

تحویل واکســن آنفلوآنزا برای گروه 
های پرخطر

شانه ساز گفت: واکسن آنفلوانزا برای گروه 
های پرخطر وارد شده وطی روزهای آینده 
تحویل آن ها را به معاونت های بهداشــتی 
آغاز می کنیم تا در اختیار افراد پرخطر قرار 
گیرد. منتها با توجه به تحریم های ظالمانه و 
مشکل در نقل و انتقال ارز، علی رغم اینکه با 
زحمت ارز را تامین می کنیم و منابع واردات 
از ماه ها قبل دیده شده و توافقات انجام شده، 
شیطنت هایی در نقل و انتقال ارز مورد نیاز 
به کمپانی خارجی به دلیل تحریم ها اتفاق 
می افتد. به دروغ می گویند دارو، واکسن و 
تجهیزات پزشکی تحریم نیست، اما وقتی راه 
بانکی را می بندید و اجازه نمی دهید نقل و 
انتقال پول انجام شود، به چه معنی است. این 
شیطنت ها وجود دارد اما تلاش می کنیم تا 
در اسرع وقت این اقلام برسد. البته واکسن 
مربوط به گروه های پرخطر آمده و در اختیار 
معاونت بهداشت قرار می گیرد و بقیه هم به 
مرور در این ماه می آید و در اختیار داروخانه 

ها قرار می گیرد.
وی در پاسخ به سوالی درباره واردات واکسن 
آنفلوانزا با ارز نیمایی، گفت: فعلا واکسنی که 
وارد کردیم، با ارز ۴۲۰۰ تومانی بوده است، 
بعد از این اگر شــاهد مطالبه مردم باشیم، 
احتمال دارد برای پــارت های بعدی روی 

استفاده از ارز نیمایی هم فکر کنیم.
شانه ســاز درباره درباره ســهمیه واکسن 
آنفلوانزا برای دندانپزشــکان و پزشــکان 
بخش خصوصی، گفت: ایــن افراد هم جزو 
کادر درمان هســتند. باید برای پزشکان، 
دندانپزشکان و داروسازان به عنوان گروهی 
که مرتبا با بیماران مواجهه دارند، سهمیه 

واکسن آنفلوانزا را در نظر بگیریم.
نگرانی درباره اقلام کرونایی نداریم

شانه ساز درباره وضعیت دپوی دارو و اقلام 
کرونایی برای پاییز گفت: واقعا در حوزه کرونا 
کمترین نگرانی را داریم. در زمینه اقلام کرونا 
دپوهای استراتژیک مان کافی است. علی 
رغم اینکه هر از گاهی موجی ایجاد می شود 
که فلان دارو موثر است، اما اینطور نیست؛ اما 
واقعا مراجعه ای در زمینه کمبود دارویی در 
حوزه کرونا نداریم. در حوزه تجهیزات هم 
میزانی که در ستاد کرونای وزارت بهداشت و 

قرارگاه دارو و تجهیزات از ماه ها قبل صحبت 
شده بود، ذخایر تامین شده است. در حوزه 

اقلام کرونایی مشکلی نداریم.
وی افزود: در زمینه تامین ماسک و سایر اقلام 
کرونایی، علی رغم اینکه همه کشــورهای 
صاحب ادعا دچار مشکل شدند، ما واقعا به 
جز در هفته های اول شروع و هجوم کرونا 
به کشور، مشکل نداشتیم. در حوزه تامین 

نگرانی نداریم.

تحویل واکسن آنفلوآنزا برای افراد پرخطر
رییس سازمان غذا و دارو درباره واکسن آنفلوآنزا و چگونگی 

توزیع آن توضیح داد.

 واکسن آنفلوانزا 
برای گروه های 

پرخطر وارد شده 
وطی روزهای آینده 

تحویل آن ها را 
به معاونت های 

بهداشتی آغاز می 
کنیم تا در اختیار 
افراد پرخطر قرار 

گیرد

پاسخ وزارت بهداشت به ادعای اثربخشی اکتمرا
ســخنگوی ســازمان غذا و دارو در واکنش به برخی اخبار در فضای مجازی مبنی بر تاثیر داروی اکتمرا در 
کاهش مرگ و میر ناشی از کووید-19، ضمن اشاره به مطالعات انجام شده در این خصوص، تاکید کرد: هنوز 
شواهد و مدارک کافی برای اثربخشی نسبی این دارو در کاهش موارد مرگ و میر ناشی از کرونا وجود ندارد.

دکتر کیانوش جهانپوردرباره برخی اخبار مبنی بر تاثیر داروی اکتمرا در کاهش نیاز به دســتگاه های تهویه 
مکانیکی و کاهش مرگ و میر ناشی از کووید-19، گفت: اکتمرا دارویی است که برای موراد پیشرفته روماتیسم 

در دنیا اســتفاده می شــد و از همان هفته های اول بروز و شــیوع کرونا بحث هایی در مورد احتمال اثربخشی آن 
در برخی از بیماران مبتلا به کووید - 19 وجود داشــت.وی ادامه داد: بر همین اســاس در برخی از کشــورها و از جمله 

ایران مطالعات بالینی آن شروع شد. البته این دارو از همان ابتدا هم در ایران امکان تولید داخلی داشت. در مجموع مطالعات بالینی آن در حال 
انجام است؛ ولی آنچه که تا امروز مشخص است، این است که اولا این دارو یک داروی همگانی یا یک ضد ویروس نیست؛ بلکه در موارد شدید از طوفان 
التهابی به دنبال ابتلا به بیماری کووید - 19 و البته با احتیاط بسیار در افراد بالای 18 سال و زیر ۶۵ سالی که در معرض و تهدید عفونت همزمان باکتریال 
نباشند و مبتلا به عفونتهای پنهان نیز نباشند، مورد بررسی و مطالعه قرار گرفته و اگرچه برخی مطالعات اولیه، اثربخشی نسبی در این معدود بیماران را 

گزارش کرده، اما هنوز شواهد و مدارک کافی برای اثربخشی نسبی آن در کاهش موارد مرگ و میر ناشی از کرونا وجود ندارد. 

مردم رعایت بهداشت را جدی بگیرند
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اردبیل بر ضرورت رعایت نکات بهداشتی تاکید کرد و گفت: در صورت 

عدم توجه به توصیه های بهداشتی پاییز و زمستان سختی از لحاظ شیوع ویروس کرونا در راه است.
شهرام حبیب زاده در سخنانی به وضعیت بیماری کرونا و چشم انداز آینده این بیماری اشاره کرد و گفت: 

با توجه به فرا رسیدن فصل های سرد سال، احتمالاً پاییز و زمستان سختی را در پیش خواهیم داشت و 
باید آمادگی لازم را در این خصوص داشته باشیم.

وی افزود: پیش بینی ما این اســت با توجه به برودت هوا شــاهد پیک سوم کرونا در اواســط آبان ماه باشیم 
با بیان اینکه بنابراین رعایت دستورالعمل های بهداشــتی باید همچنان در اولویت قرار گیرد.سرپرست دانشگاه علوم پزشکی استان 

در خصوص واکسن آنفلوآنزا و نحوه توزیع و افراد واجد شرایط تزریق واکسن، در آینده اطلاع رسانی خواهد شد، اظهار داشت: با توجه به 
ادامه بیماری کرونا در ماه های آینده، تنها راه حل پیشگیری از این بیماری، تغییر شیوه زندگی است تا بتوان بعد از تهیه واکسن و داروی 
مناسب، اقدامات درمانی انجام داد.حبیب زاده تاکید کرد: با توجه به افزایش روز افزون تعداد مبتلایان به این بیماری در سراسر کشور 
و فرا رسیدن فصل پاییز و احتمال همزمانی آنفلوآنزا، لازم اســت مردم دستورالعمل های بهداشتی بخصوص استفاده از ماسک و فاصله 

فیزیکی حداقل ۵/1 متری را رعایت کنند.

ایسنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S
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گزارش

عفونت های سینوسی یکی از دلایل اصلی مراجعه به 
پزشک و همچنین یکی از شایع ترین بیماری ها برای تجویز آنتی بیوتیک است.

با این حال، بسیاری از عفونت های سینوسی می توانند خود به خود و بدون آنتی بیوتیک برطرف شوند. 
اگر به عفونت سینوس مبتلا هستید، درمان های خانگی مختلفی می توانید امتحان کنید که ممکن 

است علائم را برای شما راحت کند.
سینوزیت اصطلاح پزشکی برای التهاب حفره های سینوس است که در گونه ها، پشت پیشانی و در دو 
طرف بینی شما واقع شده است. این التهاب مخاط داخل سینوس ها را به دام می اندازد و از جریان طبیعی 

پشت حلق به معده شما جلوگیری می کند.
وقتی این امر به دلیل باکتری یا ویروس ایجاد می شود، عفونت سینوسی نامیده می شود. با این حال، 

سینوزیت می تواند به دلیل آلرژی های مزمن یا پولیپ بینی نیز ایجاد شود.
علائم رایج عفونت سینوسی شامل موارد زیر است:

درد و فشار در اطراف پیشانی، چشم ها، بینی و گونه ها

ترشحات غلیظ بینی
کاهش حس بویایی و چشایی

درمان های خانگی برای تسکین درد و فشار عفونت سینوسی شامل موارد زیر است:
۱- کمپرس گرم

استفاده از یک حوله گرم و مرطوب روی بینی، گونه ها و چشم ها ممکن است با باز شدن مجاری بینی 
و شل شدن مخاط، به تسکین درد سینوس کمک کند. در صورت لزوم می توانید هر بار تا ۲۰ دقیقه 

این کار را انجام دهید.
۲-استفاده از دستگاه رطوبت ساز

مرطوب کننده ها رطوبت را به هوا اضافه می کنند، که ممکن است به کاهش التهاب و باز شدن مجاری 
بینی کمک کند.

3-تنفس در بخار
تنفس در بخار گرم و مرطوب می تواند به باز شدن مجاری بینی و تسکین درد و فشار کمک کند. شما 

می توانید این کار را به دو روش اصلی انجام دهید:
بخار درمانی

برای بخار درمانی می توانید به راحتی دوش آب گرم بگیرید و بخار آن را استنشاق کنید. روش دیگر این 
است که یک حوله را روی سر خود بچرخانید و بخار را از یک کاسه آب گرم حدود 1۰ دقیقه، تا چهار بار 

در روز استنشاق کنید.
دستگاه بخار

گزینه دیگر استفاده از دستگاه بخار است که از برق برای گرم کردن آب و ایجاد بخار استفاده می کند.
۴-استفاده از سرم شستشو

می توانید با استفاده از سرم شستشو بینی خود را شستشو داده و به پاکسازی مجاری بینی کمک کنید. 
اینکار به شل شدن مخاط کمک می کند و گرد و غبار، گرده گل و سایر آوارها را از بین می برد.

در حقیقت، یک آزمایش کنترل شده تصادفی در سال ۲۰1۶ که در مجله انجمن پزشکی کانادا منتشر 
شد، نشان داد که شستشوی بینی برای بهبود علائم سینوزیت موثرتر از استنشاق بخار است. شرکت 
کنندگانی که روزانه از سرم شستشو استفاده می کردند پس از شش ماه بهبود نشان دادند، در حالی که 

شرکت کنندگانی که از استنشاق بخار استفاده کردند بهبودی نشان ندادند.
۵- آب زیادی بنوشید و استراحت کافی داشته باشید
نوشیدن مقدار زیادی آب باعث رقیق شدن مخاط می شود.

همچنین می توانید مایعات گرم مانند چای یا سوپ را بنوشید تا به طور موقت در تسکین علائم کمک 
کند. اما باید از نوشیدن الکل خودداری کنید، زیرا باعث کمبود آب بدن می شود و گرفتگی شما را بدتر 
می کند. اگر برای عفونت سینوسی آنتی بیوتیک مصرف می کنید، نوشیدن الکل می تواند عوارض جانبی 

مانند ناراحتی معده و خواب آلودگی را افزایش دهد.
همچنین مهم است که هر شب حدود هفت تا نه ساعت بخوابید تا به بدن کمک کند استراحت کند 
و بهبود یابد. خواب کافی تمام هورمونهای بدن برای بالا بردن عملکرد سیستم ایمنی بدن را افزایش 

می دهد.
از آنجا که خواب راحت می تواند به دلیل درد و احتقان دشوار باشد، می توانید موارد زیر را انجام دهید تا 

به شما در به خواب رفتن کمک بیشتری بکند:
قبل از خواب از سرم شستشو استفاده کنید تا به پاک شدن مجاری بینی کمک کند.

بخوابید و سرتان را با بالش اضافی بلند کنید تا از جمع شدن مخاط در سینوس های شما جلوگیری کند.

۵ روش درمان خانگی برای عفونت های سینوسی

با شروع فصل پاییز این بیماران 
بیشتر مراقب خودشان باشند

فوق تخصص آلرژی گفت: انتظار داریم افرادی که آلرژی های 
تنفســی مانند آسم و ســرفه دارند، در فصل پاییز مشکلات 
بیشتری داشته باشــند؛ در نتیجه اگر از اســپری استفاده 
می کنند، به هیچ عنــوان نباید مصرف اســپری و داروها را 

قطع کنند.
مرتضی فلاح پور، فوق تخصص آلــرژی و ایمونولوژی بالینی 
و عضو هیأت علمی دانشــگاه علوم پزشــکی ایــران درباره 
»آلرژی های فصل پاییز«، اظهار داشت: با توجه به اینکه در 
ایام شیوع کرونا هستیم و ممکن است علاوه بر بیماری کرونا، 
آنفلوانزا و سایر عفونت های تنفسی وجود داشته باشد، لازم 

است به این موضوع و تأثیرات آنها بر آلرژی ها توجه کنیم.
وی افزود:  در جریــان تغییر فصل و اتفاقاتــی که می افتد و 
هوا سر می شــود، میزان رطوبت هوا به خاطر بارندگی تغییر 
می کند و به نظر می رسد برخی شهرهای ما هوای آلوده تری 
داشته باشند. سرمای هوا، زیاد شدن عفونت های ویروسی و 
سرماخوردگی مکرر، جدای از اینکه به شیوع کرونا توجه بشود 

یا نشود، خود می تواند باعث علائم تنفسی بیشتری شود.
این فوق تخصص آلرژی و ایمونولوژی بالینی اضافه کرد: در 
نتیجه انتظار داریم افرادی که آلرژی های تنفسی مانند آسم 

و سرفه دارند، در این فصل مشکلات بیشتری داشته باشند. 
از این افراد خواهش می کنیم در مصرف اسپری های خود و نیز 
نکاتی که پزشک شان به آنها اعلام کرده دقت بیشتری کنند.

فلاح پور بیان داشت: در این روزها شاهد هستیم بسیاری افراد 
عنوان می کنند که اسپری ها ممکن است کورتن داشته باشد 
و این پرسش مطرح است که آیا در روزهای شیوع کرونا از آن 

استفاده شود یا خیر.
وی تأکید کرد: بنده با قاطعیت می گویم در حال حاضر تمام 
منابع علمی مورد تأیید دنیا توصیه می کنند اگر شما جزو آن 
دسته از بیمارانی هستید که از اســپری استفاده می کنید، 
به هیچ عنوان و به صورت خودســرانه نباید استفاده از آن را 

ترک کنید.
این فوق تخصص آلرژی و ایمونولوژی بالینی تصریح کرد: با 
این تفکر و خیال که در داخل اسپری کورتن بوده و سیستم 
ایمنی را ضعیف می کنــد، مصرف آن را قطــع نکنید؛ قطع 
کردن مصرف اسپری باعث می شود شما در معرض خطرات 

بیشتری باشید.
فلاح پور متذکر شــد: به هیچ عنوان نباید مصرف اسپری و 
داروها را قطع کنید. وقتی هوا ســرد و آلوده می شود، ممکن 
است دچار شــعله ور شدن بیماری شــویم؛ در نتیجه باید از 

معرض آلودگی و سرماخوردگی دور شویم.

دسترسی همگانی به واکسن کرونا تا 
پایان امسال بعید است

رییس شبکه بیماری های ویروســی ایران گفت: هر چند با 
محاسبات و استانداردهای فعلی نمی توان زمان قطعی برای 
تولید انبوه واکسن کرونا پیش بینی کرد اما بعید است تا آخر 
امسال )1۳99( این واکسن در دنیا به تولید انبوه برسد و در 

دسترس همگان قرار گیرد.
سیدمحمد جزایری، عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی 
تهران اظهار داشــت: معنی این حرف این نیست که تا پایان 
سال جاری واکسنی طراحی و تولید نمی شود، بلکه واکسن 
ممکن است تا آخر سال جاری همه مراحل ساخت را طی کند 
اما بعید است به تولید انبوه برسد به نحوی که امکان واردات 
آن در سطحی وسیع صورت گرفته و همه اقشار مردم امکان 

تزریق آن را داشته باشند.
وی با اشاره به اینکه این موضوع زمان نسبتا قابل توجهی را 
می برد، ادامه داد: راه اندازی خط تولید واکسن زمان بر بوده و 
امید چندانی به دسترسی همگانی به این واکسن تا پایان سال 

1۳99 نیست و دسترسی همگانی به آن دور از انتظار است.
جزایری ادامه داد: اگر همین امروز هم فاز سوم مرحله بالینی 
واکسن در یکی از کشورهای خارجی به اتمام برسد، ۶ تا 9 ماه 

دیگر زمان نیاز است تا وارد مرحله تولید انبوه شود.

این ویروس شــناس با اشــاره به اینکه طراحی، ساخت و 
تولید انبوه واکسن در شرایط عادی، یک بازده زمانی طولانی 
مدت بین 1۰ تا 1۵ ســال را باید طی کنــد، گفت: وضعیت 
کرونا سبب شد که مراحل مختلف ساخت واکسن کوتاه تر 
شده و مردم دنیا در زمان کمتری به این دستاورد دست پیدا 

خواهند کرد.
وی در خصوص مراحل ساخت واکسن نیز توضیح داد: ساخت 
واکسن سه مرحله دارد که شــامل مرحله مقدماتی )انجام 
آزمایش روی سلول و یافتن دوز مناسب برای واکسن(، مرحله 
آزمایشگاهی موجودات زنده غیرانسان و بالاخره فاز بالینی 
روی افراد داوطلب اســت که این مرحله هم به سه قسمت 
تقســیم می شــود.جزایری ادامه داد: همه گیری بیماری 
کووید – 19 در دنیا باعث شــد که زمان 1۰ تا 1۵ ســال به 
حدود 1۲ تا 18 ماه تقلیل یابد. لذا کوتاه شدن زمان طراحی 
ساخت و تولید واکسن در بازه زمانی 1۰ درصد از زمان واقعی 
و استاندارد به معنی اشتباه بودن مســیر یا غیرعلمی بودن 
آن نیست بلکه نشان از تعریف استانداردی جدید در دنیای 
علم به دلیل ماهیت خطیر و تهدید فزاینده این بیماری دارد.

جزایری با اشــاره به اینکه همه دنیا چشم انتظار تولید انبوه 
واکسن کرونا هستند، ادامه داد: محققان از کشورهای مختلف 
در تلاش برای ساخت و عرضه همگانی واکسن کرونا هستند 

که امیدواریم هرچه زودتر این هدف محقق شود.
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Atotal of 5.84 tons of 
cement worth $128 
million were exported 
from Iran during the 
first four months of 
the current Iranian 
year (March 20-Aug. 
21), according to the 
spokesperson of the 
Islamic Republic of Iran 
Customs Administration.
“Iraq with 424.74 million, 
Kuwait with $23.37 
million and Afghanistan 
with $19.54 million were 

the top three export 
destinations of Iranian 
cement,” Rouhollah Latifi 
was also quoted as saying 
by Mehr News Agency.
Other customers of 
the product during 
the five months under 
review were India, 
Russia, Qatar, Kenya, 
Sri Lanka, Pakistan, 
Armenia, Turkmenistan, 
Kazakhstan, Azerbaijan, 
Bangladesh, China and 
Oman.

Iran-Iraq 
trade down by 
20-30%

 A member of Iran’s 
Chamber of Commerce 
says Iran’s trade with Iraq 
has declined between 20 
to 30 percent this year 
comparing to the same 
period last year, noting 
condition in the borders 
is good and there is no 
certain problem there. 
Ali Shariati pointed to 
the current condition 
of industry, mine and 
trade ministry which 
has no minister, adding 
that this ministry is one 
of the most problematic 
ministries of the country 
because until yesterday, 
it was the oil ministry 
which was the center 
of the national budget 
but today ministry of 
industry, mine, and trade 
plays a key role in the 
national budget but the 
question is why such a 
crucial ministry is run 
without a minister.
He added that at this 
moment, the ministry 
of industry, mine, and 
trade is more strategic 
than oil ministry because 
it is one of the driving 
forces which can help 
the national economy for 
earning the forex but it 
still has no minister and 
one can say the ministry 
is in an unmotivated 
mode.
Shariati also pointed 
to the condition of 
exports in the country, 
saying that sanction is 
nothing new because 
it has existed since the 
past and this year one 
can see no difference 
in it comparing to the 
past, reiterating that 
coronavirus pandemic 
is currently the most 
serious problem for the 
exports sector of Iran 
which has turned into 
a common problem 
worldwide.He admitted 
that on the whole, Iran’s 
exports have not changed 
significantly but it has 
also declined a little and 
this is something that the 
whole world is facing. He 
stated that if Iran wants 
to improve the condition 
of its exports, it needs 
planning, concentration, 
and coordination with 
the Central Bank which 
can solve problems of 
exporters, something 
which is not seen so for 
because industry, mine 
and trade ministry, 
which is itself in charge 
of imports and exports, is 
grappling with its vague 
future.
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Cement Exported to  
28 Countries

T h e 
d o c u m e n t s , 
worth €35 
million plus 
7.16 trillion 
rials, were 

signed on Monday 
in a ceremony held in 
Tehran in the presence 
of Iranian Oil Minister 
Bijan Zanganeh.
Accordingly, National 
Iranian Oil Company 
signed the research 
contracts with 
Tehran University, 
Sharif University 
of Technology, 
Amirkabir University 
of Technology, Sahand 
Tabriz University, 
Shiraz University, 
the University of 
Petroleum Industry, 
Islamic Azad University, 
Ferdowsi University of 
Mashhad, Science and 
Technology University, 
Shahid Chamran 
University of Ahvaz, 
Isfahan University of 
Technology, Persian 
Gulf University and 
the Research Institute 
of Petroleum Industry 
(RIPI).
These contracts were 
signed in continuation 
of the technological 
development path 
of oil reservoirs, 
which had kicked off 

since 2013 with the 
interaction between 
the National Iranian 
Oil Company and the 
country's universities 
and research centers 
to study strategies to 
enhance oil recovery 
in 9 oilfields. So far, 
studies for enhanced oil 
recovery for 22 fields 
have been assigned to 
the universities and 
research centers of the 
country.
Based on the contracts 
signed today, the studies 
of Yadavaran oil field 
have been awarded to 
the University of Tehran, 
South Pars gas field to 
Sharif University of 
Technology, Alvand field 
to Amirkabir University 
of Technology, Rag Sefid 
field to the Research 
Institute of Petroleum 
Industry (RIPI), 
Masjed Soleiman field 
to Sahand University 

of Tabriz, Esfand field 
to Shiraz University, 
Forouzan field to the 
University of Petroleum 
Industry, Khesht field 
to the Islamic Azad 
University (Science 
and Research Branch), 
Binak field to Ferdowsi 
University of Mashhad, 
Doroud field to the 
University of Science 
and Technology, Tang-
Bijar field to Shahid 
Chamran University of 
Ahvaz, Maroon field to 
Isfahan University of 
Technology and Nowruz 
field has been assigned 
to the Persian Gulf 
University.
Earlier in the first step 
of this technological 
interaction, studies 
on enhanced oil 
recovery of Azadegan 
field were awarded 
to the Petroleum 
Engineering Institute 
of Tehran University, 

Darkhovin oil field to 
Amirkabir University, 
Soroush oil field to 
Sahand University 
of Tabriz, Ahvaz field 
to RIPI, Karanj field 
to the Islamic Azad 
University, Kopal field 
to Sharif University of 
Technology, Mansouri 
field to Shiraz 
University, Gachsaran 
field to the University 
of Petroleum Industry 
and Bibi Hakimeh Field 
to the EOR Research 
Institute of RIPI.
So far in the field of 
oil and gas field EOR 
studies, 22 major 
research contracts 
with a total value of Rls. 
10,090 billion and €49 
million have been signed 
between the National 
Iranian Oil Company 
and 13 universities and 
research centers in the 
country which are being 
followed up.

Iran to apply modern technology 
for recovery of oil fields : 
Minister
Iran’s Minister of Petroleum said on Monday that Iran 
will apply modern technology for recovery of oil and 
gas fields.
Universities and industry need each other, said Bijan 
Zangeneh in the ceremony to sign 13 new agreements 
with universities for recovery of more oil and gas 
fields.
Zangeneh said that universities are like the heart of 
the oil industry.
He said that having well-educated human resources 
is of very significant, adding this task started in 1998.
Several people have studied abroad with scholarships 

and returned to Iran to teach in universities, he said.
Flights from Tehran to Istanbul 
set to be resumed
Based on the talks made between Iranian and Turkish 
officials, flight license of the Islamic Republic of Iran 
Airline to Istanbul Airport was issued.
According to the Civil Aviation Organization of Iran 
(CAO), this flight will be operated on Sept. 25 with the 
Flight Number 719 at 12:10 am from Imam Khomeini 
International Airport (IKIA) to Istanbul Airport in 
Turkey.
All passengers should provide a negative result of the 
PCR coronavirus (COVID-19) test, the result of which 
should be issued by a maximum of 72 hours before 
the flights, so that the result of PCR test should be 
submitted to the Turkish health officials upon their 
entry to the Istanbul airport.
It should be noted that resumption of flight en route 
Tehran-Istanbul will be made by fully observing 
health protocols and guidelines due to the spread of 
the coronavirus global pandemic.
Indian, Emirati container ships 
dock in Chabahar Port
The Managing Director of Ports and Maritime 
Organization of Iran (PMO) Behrouz Aqaee said on 
Monday that two container ships carrying kitchen 
utensils, detergents and wheat from India and UAE to 
Afghanistan docked in Chabahar Port.
Speaking to IRNA, Aqaee said the two ships consisted 
of 666 containers.
Referring to special discounts granted to 
businessmen in Chabahar, he said that thanks to 
Chabahar capacities in accepting different kinds of 
ships, decreasing sea transfer charges, loading and 
unloading and movement of consignments with less 
time and cost, the cargo shipments will continue from 
Chabahar Port.
He added that by setting up infrastructure and 
granting special incentives to Chabahar port, it is now 
an important port and a low-cost route for the regional 
countries.
He noted that Chabahar Port has encouraged investors 
in various fields especially owners of businesses, 
goods and shipping lines to take advantage of 
the capacities.Earlier, Aqaee said Chabahar has 
experienced 28% growth in foreign trade.
He added that by the end of August and after 20 
months of cooperation between Iran-India joint 
operator in Chabahar, the consignment which was 
transited to Afghanistan through Chabahar Port 
make up for 23% of total traffic.He also referred to 
first Indian sugar consignment to Afghanistan which 
was transited in 70 containers through Chabahar Port.
Aqaei said that the eighth cargo ship carrying Indian 
donated wheat for Afghanistan with 352 containers 
has docked at Shahid Beheshti port.
Chabahar, as Iran's only ocean port, plays an important 
role in developing trade, exports, and imports and in 
fishing as well.

The National Iranian Oil Company (NIOC) 
has signed 13 major oil and gas extraction 
research contracts with Iranian universities 
and research centers.

NIOC inks major oil research 
deals with local universities
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So far in the field 
of oil and gas field 
EOR studies, 22 
major research 
contracts with a 
total value of Rls. 
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Contraband 
Cosmetics, Toiletries 
Flooding Domestic 
Market
Contraband cosmetics and toiletries 
currently account for 70% of the 
Iranian market, which a direct result 
of the government’s ban on imports 

of these products since May 2019, a 
member of Iran Chamber of Commerce, 
Industries, Mines and Agriculture said.
“Based on a report released by the 
Headquarters to Combat Smuggling 
of Goods and Forex, the share of 
contraband cosmetics and toiletries in 
the domestic market has experienced a 
threefold year-on-year increase since 
the ban came into effect last year. Most 

of these smuggled products are fake 
and of very low quality,” Hamid Moqimi 
was also quoted as saying by Fars News 
Agency on Saturday.
The official noted that before the ban, 
imported and domestic products 
made up 60% and 40% of the market 
respectively, but after the ban was 
imposed, imports of raw materials 
were also banned. 



He made the 
remarkhere on 
Monday during his 
speech delivered to 
a virtual conference 
on the occasion of 
Sacred Defense 

Week.
Ayatollah Khamenei 
said when the Late Imam 
Khomeini decided to 
accept the 1988 ceasefire, 
he said he "drank a cup 
of poison" but still it was 
a wise decision Imam 
Khomeini made at that 
time.
The Leader stressed the 
Late Imam would have 
not take the step, had he 
regarded it as an unwise 
decision.
In July 1987, the UN 
Security Council 
unanimously passed 
Resolution 598 urging Iraq 
and Iran to accept cease-
fire and hold negotiations 
under the auspices of the 
UN.
In 1988, Imam Khomeini 
accepted ceasefire under 
the Resolution 598.
Parts of his remarks as 
quoted by his official 
website Khamenei.ir are 
as follows:
"In the 8-year war on 
Iran, Saddam was just a 
tool in the hands of big 
powers like the U.S. that 
were seriously harmed by 
the 1979 Revolution, or 
governments that worried 
about the creation of a 
new Islamic power in the 

region. The USSR, some 
European countries and 
NATO were against us."
"During the first years 
of the war, which 
were shortly after the 
Islamic Revolution, the 
armed forces weren't 
in good shape and we 
were extremely short 
of equipment. These 
persuaded the enemy 
to attack us. Imam 
Khomeini managed the 
war amazingly under such 
conditions."
"The U.S. and other 
powers started the war 
to overthrow the Islamic 
Republic, but they were 
defeated. Iran's victory in 
this war is as obvious as the 
sun. The whole world used 
all their strengths for eight 
years but failed to achieve 
their goal."
"In the wars that were 
fought against Iran over the 
past couple of centuries, 
Iran was always defeated 
and lost parts of its lands. 
In Saddam's war on Iran, 
he failed to separate even 
an inch of our lands even 
though the U.S., USSR, and 
NATO supported him."
"The 8-Year Holy Defense 

enriched our human 
capital. Numerous people 
who were involved in 
the defense later started 
working in various 
sectors. Martyr Soleimani 
was one example. No one 
has yet understood the 
extent of his work, and it 
may gradually come to be 
known in the future."
"Overall, wars are cruel 
and violent, but the Iranian 
nation's Sacred Defense 
brought blessings too. One 
such was moving toward 
new technologies. At 
the start, we didn't have 
missiles. Thanks to our 
young experts’ efforts, we 
started making missiles 
and became a missile 
power."
The Supreme Leader also 
warned against the grave 
danger of distortion of 
Sacred Defense.
The issue of twisting 
Sacred Defense is a serious 
matter and a big danger, 
Supreme Leader said.
He went on to term the 
Sacred Defense as one of 
the most logical moves 
taken by the Iranian nation.
Sacred Defense was a 
logical move from the start 

to end, the Supreme Leader 
noted cautioning against 
distortion of this fact.
Head of foundation for 
preservation of Sacred 
Defense works and values, 
Brigadier Bahman Kargar 
had earlier said that 
Ayatollah Khamenei will 
honor one million war 
veterans and defenders of 
holy shrines in a ceremony 
to mark Sacred Defense 
Week.
Sacred Defense Week 
starts in Iran on September 
21. The Week is annually 
celebrated nationwide 
in commemoration of 
martyrs and war veterans 
of the Iraqi imposed war on 
Iran in 1980-88.
Iraq’s eight years of the 
imposed war claimed lives 
of 230,000 Iranian soldiers 
and left near 600,000 war-
disabled.  While, about 
43,000 Iranians were 
Prisoners of War (PoWs) in 
Iraq and many others were 
Missing in Action (MIAs).
Braveness of the Iranian 
soldiers during those years 
of war is unprecedented 
in the history of 
contemporary conflicts.

Iran to Unveil New Defense 
Projects: Top General
Chief of Staff of the Iranian Armed Forces said 
this year’s Sacred Defense Week in Iran would be 
marked with the unveiling of tens of new defense 
projects.
Chief of Staff of the Iranian Armed Forces Major 
General Mohammad Hossein Baqeri attended a 
ceremony at the Islamic Revolution and Sacred 
Defense Museum of Tehran on Monday morning, 
held in commemoration of the veterans of the 
imposed war of the 1980s.
The top commander said this year’s Sacred 
Defense Week would be marked with the 
inauguration of “tens of defense projects and 
hundreds of construction projects”.
He also noted that 8 new Sacred Defense museums 
will open across Iran during the Sacred Defense 
Week, bringing the total number of war museums 
to 23.
In 2025, Iran will have 36 Sacred Defense 
museums and a museum of war against arrogance 
in the eastern city of Tabas, he added.
In Iran, the 1980-1988 Iran-Iraq war is known as 
the Sacred Defense, and the Sacred Defense Week 
is held on the anniversary of the beginning of the 
war in September.
The outbreak of coronavirus has canceled this 
year’s military parades in remembrance of the 
martyrs in the eight-year Iraqi-imposed war.
Iran’s Zarif Urges Trump to 
Rein in Pompeo
 Iran’s Foreign Minister Mohammad Javad Zarif 
called on US President Donald Trump to change 
tack before Secretary of State Mike Pompeo turns 
American into a global laughing stock.
“The world says NO Security Council sanctions 
were restored. But Mr. 'We lied, We cheated, We 
stole' threatens to punish a world that refuses to 
live in his parallel universe. @realDonaldTrump 
should change tack before @SecPompeo further 
turns #MAGA (Make America Great Again) into 
a global laughing stock,” Zarif said in a tweet on 
Sunday.
Mike Pompeo said Saturday that all UN sanctions 
against Iran were “back in effect” under the so-
called snapback provision in the 2015 Iran nuclear 
deal, formally named the Joint Comprehensive 
Plan of Action (JCPOA).
Pompeo said last month that he triggered a 30-day 
process at the council leading to the return of UN 
sanctions on Iran on Saturday evening that would 
also stop a conventional arms embargo on Tehran 
from expiring on Oct. 18.
But 13 of the 15 Security Council members say 
Washington’s move is void because Pompeo used 
a mechanism agreed under a 2015 nuclear deal 
between Iran and world powers, which the United 
States quit in 2018.
Washington argues it triggered the return of 
sanctions - known as “snapback” - because a UN 
resolution that enshrines the pact still names it 
as a participant. Diplomats say few countries are 
likely to reimpose the measures lifted under the 
2015 deal.

Leader: Accepting 1988 ceasefire, wise best 
decision by Late Imam Khomeini

The Supreme Leader of the Islamic 
Revolution Ayatollah Seyyed Ali Khamenei 
described acceptance of the ceasefire with 
Iraq after eight years of war by the Late 
Founder of the Islamic Republic Imam 
Khomeini as a wise decision.
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US to face harsh revenge for 
Gen. Soleimani assassination
The coordinating deputy of the Islamic Revolution Guards Corps 
vowed Iran’s imminent revenge for the martyrdom of its anti-terror 
commander, Lieutenant General Qassem Soleimani.
“The world will soon witness the Iranian nation’s harsh revenge on the 
US,” Brigadier General Mohammad Reza Naghdi said late on Sunday 
on the threshold of the 40th anniversary of the beginning of Iraq’s 
imposed war against Iran (1080-1988).
Referring to the longstanding support of the US to Iran’s enemies, the 
IRGC deputy coordinator said, “The battle with the US is not restricted 
to today; it has been going on for over four decades.”

“The US is incapable of coping with the Iranian nation’s resistance, 
and the Islamic Revolution gives Washington a big slap in the face 
every day.”
He underlined, “Our path in the fight against the American regime is 
clear; the revenge for our martyred general is definite.”
Speaking on Saturday, IRGC Commander Major General Hossein 
Salami also hit back at US President Donald Trump for threatening 
military action against Iran.He shrugged off the US president’s 
recent threat of military action against Iran, saying that a “decisive, 
serious and real” revenge for the assassination of Lieutenant General 
Soleimani would be taken in an honorable, fair and just manner.
“We will hit the individuals who, directly and indirectly, played a 
role in the martyrdom of the great man (General Soleimani),” Major 

General Salami underlined, giving 
a serious warning that anybody 
with a role in the January 
assassination plot will be hit.  
Downplaying the American 
threat of a response 1,000 
times greater in magnitude, 
the IRGC commander said 
hundreds of Iranian missiles had 
been prepared to “devastate” the 
US targets in a possible confrontation 
after the retaliatory strike on the US airbase 
of Ain al-Assad in Iraq in January.

"The U.S. and 
other powers 
started the war 
to overthrow 
the Islamic 
Republic, but 
they were 
defeated. 
Iran's victory 
in this war is as 
obvious as the 
sun. The whole 
world used all 
their strengths 
for eight years 
but failed to 
achieve their 
goal."
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Vaezi:
Iranians' 
resilience to 
US sanctions 
cause of recent 
success
In reaction to recent 
US efforts to return 
UN sanctions on 
Iran, President's 
Chief of Staff 
Mahmoud Vaezi 
said that the US 
illegal efforts were 
once again failed, 
and the legitimacy 
of Iran's stance was 
reaffirmed.
"As expected and 
we have already 
informed Iranian 
people, the extensive 
political and illegal 
efforts of the United 
States were once 
again failed and the 
legitimacy of the 
Islamic Republic of 
Iran's position in the 
international arena 
was reaffirmed," said 
Vaezi.
"What set the stage 
for these victories in 
recent months was, 
in fact, Iran's regular 
political and legal 
moves during the 
US withdrawal from 
the JCPOA. When the 
Islamic Republic of 
Iran, without any 
haste and with a firm 
legal logic, managed 
the developments 
in such a way that 
today the United 
States is isolated and 
has no supporters 
except a few small 
countries and the 
Zionist regime," he 
added.
Vaezi called active 
diplomacy and 
Foreign Ministry's 
extensive efforts a 
major factor in US 
isolation in recent 
months, saying, 
"The diplomatic 
efforts of the Islamic 
Republic of Iran have 
shown the real face 
of the United States 
which for years 
claimed the support 
of democracy and 
international rights."
"Undoubtedly, the 
recent success that 
has resulted from 
the resilience of our 
people against the 
US sanctions and 
maximum pressure, 
and the insistence 
on the rights of the 
country and the 
resistance against 
the extravagance 
of enemies, is a 
source of pride for 
the country and all 
people and political 
groups," he stressed.
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US' behavior clear violation 
of intl. regulations
Iran’s Judiciary Chief Ebrahim Raeisi said the current behavior 
of the US is a clear violation of the international treaties and 
laws.
He made the remarks in his meeting with high judiciary 
officials on Monday.
Raeisi underlined the significance of being determined in 
resolving domestic problems and noted that tying the solution 
of internal problems to external issues [the result of the US 
Presidential elections] is a strategic mistake.
Today's behavior of the Americans about previously accorded 
agreements is a clear violation of international regulations and 

treaties, he said.
Europeans must live up to their commitments in practice, 
he said, adding that the sole act of making statements and 
speeches is not enough.
He also criticized the normalization of ties between some 
regional Arab rulers and the Israeli regime and said that 
Iran's strategy is Resistance against the enemies and making 
improvements relying on domestic capabilities.
The sacred defense has brought power and authority to the 
country and this power must be used intelligently, the Judiciary 
chief said.
US Secretary of State Mike Pompeo claimed Saturday evening 
that the US has reimposed UN sanctions against Iran. The 
foreign ministers of three European countries, known as 
E3 reaffirmed their full commitment to UN Security Council 

Resolution 
2231 in a joint statement in 

response to US claims of returning the UN sanctions on Iran.

News

US isolated in 
pursuance of maximum 
pressure policy: Iran 
envoy
Ambassador of the Islamic Republic of Iran 
to Pakistan in a tweet on Monday said that 
the White House maximum pressure on Iran 
brought full isolation to the US.

Seyed Mohammad Ali Hosseini reacting on 
US' recent attempt for restoring UN sanctions 
against Iran said the country is challenging 
international law and regulations by taking 
such steps.“Challenging international law and 
regulation, not finding any multilateral bench 
to oppose Iran, resorting again to the defeated 
language of force and bullying, a reckless driving 
in a wrong path,” he said.
Meanwhile Iran's Ambassador and Permanent 
Representative to the United Nations Majid 

Takht Ravanchi said in a letter to UN Secretary-
General on Sunday that the US statements 
with regard to restoring sanctions against 
Iran are void of any legal effect in light of the US 
withdrawal from the Joint Comprehensive Plan 
of Action in 2018.
US Secretary of State Mike Pompeo earlier 
claimed that the US is still a participant to the 
UNSC Resolution 2231 and can request an 
extension of Iran's arms embargo based on 
Article 11 of the Resolution.



US policies against JCPOA completely failed
 Iran’s Ambassador to the UK Hamid Baeidinejad said that the US is facing 
unprecedented isolation and its policies against the JCPOA have completely failed.
Referring to US Secretary of State Mike Pompeo’s claims regarding the Snapback 
Mechanism and the return of UN sanctions on Iran, Baeidinejad wrote, “Thirty days after 
the initial US request for the return of six UN sanction resolutions against Iran, the Security 
Council, without any action, declared its opposition to the US and filed that request.”
“The US is facing unprecedented isolation and its policies against the JCPOA have completely failed,” he 
added.
Under the 2015 nuclear deal that Iran struck with six major powers - the United Kingdom, China, France, 
Germany, Russia, and the US - the UN conventional arms embargo is set to expire on October 18.

In the 32nd International 
Olympiad in Informatics 
(IOI 2020), hosted by 
Singapore, Iranian 
students won three gold 
and one silver medals.
Shayan Pardis, Ali Safari 
and, Kasra Mazaheri 
each won a gold medal 
and Abolfazl Soltani 
grabbed the silver medal 
in the 32nd edition 
of the International 
Olympiad in Informatics 
in Singapore.In the 
competition rankings, 
the Iranian team ranked 
fourth in the world.
According to the report, 
the teams of China, the 
United States and South 
Korea came first to third, 
respectively.The 32nd 
International Olympiad 
in Informatics (IOI 2020) 
was held virtually, due 
to coronavirus outbreak 
restrictions, from 13 to 19 
September 2020.
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Morning call to prayer : 
04:31:09   
Noon call to prayer : 
11:55:53  
Evening call to prayer: 
18:17:19  
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Iranian students gain 4 
medals in IOI 2020 in 
Singapore
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As COVID-19, which emerged in 
China late last year, began to spread 
around the world, forcing millions of 
people to shelter at home and dealing a 
devastating economic blow, countries 
turned inward and diplomats say the 
United Nations struggled to assert itself.
U.N. Secretary-General Antonio 
Guterres told Reuters that the pandemic 
has exposed the world’s fragilities. He 
plans to tell world leaders on Monday 
that they need to work together at a time 
when there is a surplus of multilateral 
challenges and a deficit of solutions.
The 15-member Security Council took 
months to back a call by Guterres for 
a global ceasefire - to allow countries 
to focus on fighting COVID-19 - due to 
bickering between the world’s biggest 
powers: China and the United States.
The 193-member General Assembly 
only adopted an omnibus resolution 
on a “comprehensive and coordinated 
response” to the pandemic earlier this 
month and it was not by consensus. The 
United States and Israel voted no.
A $10.3 billion U.N. appeal to fund 
fighting the pandemic in vulnerable and 
low-income countries is only a quarter 
funded. Guterres now has taken a lead 
in pushing to make sure any vaccine for 
the coronavirus is made available to 
everyone globally.
A senior European diplomat, speaking 
on condition of anonymity, said the 
General Assembly should have acted 
months ago, but “we were all hampered 
by, and hit, by the COVID-19.”
‘MOMENTS OF DISAPPOINTMENT’
The United Nations headquarters is in 

New York, which was hit hard by the 
coronavirus. U.N. member states had to 
decide how to work virtually, which they 
did for several months before resuming 
some in-person meetings recently.
“We all suffered from the fact that we 
couldn’t meet ... A lot of attention was 
paid to process more than substance 
unfortunately,” said the European 
diplomat. “I wouldn’t put the blame 
on the U.N. as an organization, it’s the 
member states that have to be more 
assertive and positive.”
A U.N. report released on Monday found 
that six out of ten people believe the 
United Nations has made the world a 
better place, but looking ahead three-
quarters see the world body as essential 
in tackling global challenges.
“However, at the same time, over half 
still see the U.N. as remote from their 
lives and say they don’t know much 
about it,” the report said.
The one-day special event on Monday 
comes ahead of the annual meeting 
of world leaders at the United 
Nations, which starts on Tuesday 
with no presidents or prime ministers 
physically present in New York. All 
statements have been pre-recorded 
and will be broadcast in the General 
Assembly hall.
The United Nations was created 
when countries came together after 
World War Two to prevent another 
such conflict. While there has not been 
World War Three, leaders will adopt a 
statement on Monday acknowledging 
“moments of disappointment.”
“Our world is not yet the world that 
our founders envisaged 75 years ago. 
It is plagued by growing inequality, 
poverty, hunger, armed conflicts, 
terrorism, insecurity, climate change 
and pandemics,” the statement says.
“All this calls for greater action, not less,” 
it says.

Hanif Khalid in an exclusive interview with IRNA 
on Monday referring to the recent US defeat 
against Iran at the UN Security Council, said that 
the United States has called for an arms embargo 
on Iran but failed to do so.
He said the defeat is the fate of the United States 
and after facing humiliation against Iran at the 
UNSC it is better for the US to withdraw from all 
kinds of illegal actions against Iran, which are 
also contrary to the global norms.
It is worth mentioning that Jang is the oldest 
newspaper of Pakistan which was founded 8 
years before the formation of Pakistan. Jang was 
first published from Karachi and today it is being 
published simultaneously in all major cities of 
Pakistan.
Hanif Khalid, who has visited 80 countries so 
far, said he has visited Iran more than 10 times 
adding that he has traveled to many Iranian 
cities, including Tehran, with the top Pakistani 
leadership.
He noted the peace and security which the 
people of Iran enjoy is better than many other 
countries of the world.
He said that the Iranian people stood firm against 
the dictatorial system of the Shah and made 
exemplary sacrifices in their support to Imam 
Khomeini (RA) and led the Islamic Revolution 
to victory.
“Today Iranians are living in peace, because of the 
Islamic Revolution and the strong system in the 
country,” the journalist noted.
The editor of the daily Jang added that the 
founder of the Great Islamic Revolution of Iran, 
Imam Khomeini (RA) was the most influential 
Muslim leader in the world and in the region, 
and because of his wise leadership today Iran is 
overcoming all difficulties and facing even the 
toughest sanctions.
He added that the Iranian nation had decided 

that it would never accept Western arrogant 
behavior, especially US sanctions, would not bow 
against external pressure and end all problems 
through resistance.
Hanif Khalid went on to say the Islamic Republic 
of Iran is the only country in the world that 
crushed American power when the Iranians 
avenged their martyred General Qasem 
Soleimani.
"We were very sad about the martyrdom of 
General Qasem Soleimani by the US, but felt 
happy when Iran avenged the blood of the 
martyr within five days and destroyed the US 
airbase in Iraq, Ain al-Assad, with missiles," he 
added.
** Arab rulers stabbed in the back of Muslims
Regarding the resumption of relations with the 
illegitimate Zionist regime in the region, the 
editor of the daily Jang said that by taking such a 
step, the United Arab Emirates and Bahrain not 
only betrayed the Palestinian nation but also 
stabbed the Muslim Ummah in the back.
He added that it did not seem to be stopping 
here and US and Zionist rulers are trying to force 
other countries, especially Saudi Arabia, to do 
the same.
Hanif Khalid said that the UAE and Bahrain 
decided to restore relations with the illegitimate 
Zionist state and it is possible that soon the 
Saudi leadership will also start on the path of 
enhancing relations with the Zionist regime.
He added that a strong and clear position on 
the recent changes in the major countries of the 
Islamic world, including Iran and Pakistan, is 
very important. He said we will never recognize 
the illegitimate Zionist state but continue to 
support the liberation of Palestine and the 
aspirations of the people there.
** Urgent need to take practical steps against 
Islamophobia
Hanif Khalid strongly condemning the 
publication of the blasphemous caricature of the 
Holy Prophet Muhammad (PBUH) by a French 
magazine, Charlie Hebdo and the desecration 
of the Holy Quran in some European countries, 
stressed the need to take practical steps against 
the rising Islamophobia in the west.

World leaders to mark United Nations at 75 as 
pandemic challenges organization

US defeat against Iran writing on the wall: Pakistani 
top editor

World leaders will come together, virtually, on Monday to 
mark the 75th anniversary of the United Nations, as the 
deadly coronavirus pandemic challenges the effectiveness 
and solidarity of the -193member world body.

Editor of Pakistani oldest Urdu newspaper Jang, who has spent 
half a century in journalism, says all US adventures against Iran 
have failed in past miserably and in future, too, the White House 
will face same kind of humiliation in pursuance of its anti-Iran 
designs.

Hanif Khalid, 
who has visited 
80 countries 
so far, said he 
has visited Iran 
more than 10 
times adding 
that he has 
traveled to 
many Iranian 
cities, including 
Tehran, with the 
top Pakistani 
leadership.

“However, at the 
same time, over 
half still see the 
U.N. as remote 
from their lives 
and say they 
don’t know much 
about it,” the 
report said.



افزایش حقوق بازنشستگان کشوری و نیروهای مسلح از اول مهرماه 99
هیات دولت در مصوبه ای صندوق بازنشستگی کشوری و سازمان تأمین اجتماعی نیروهای مسلح مکلف کرد 
نسبت به همسان سازی حقوق بازنشستگان تحت پوشش تا 90 درصد میانگین حقوق شاغلین از نیمه دوم 

سال اقدام کند.
بعد از اجرای طرح همسان سازی و افزایش حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی – که انتقادات فراوانی از سوی 

برخی بازنشستگان این سازمان به آن وارد شده است – دولت بازنشستگان کشوری و نیروهای مسلح را نیز مشمول 
همسان سازی و افزایش حقوق کرد.

دولت در اجرای ماده )۳0( قانون برنامه ششم توسعه، صندوق بازنشستگی کشوری و سازمان تأمین اجتماعی نیروهای 
مسلح را مکلف کرد علاوه بر افزایش امتیازات شغلی مندرج در آیین نامه اجرایی بندهای )الف( و )ب( تبصره )۱۲( ماده واحده 

قانون بودجه سال ۱۳99 کل کشور، از محل منابع داخلی و سایر منابع حاصل از سرمایه گذاری های خود و منابع حاصل از بند )و( تبصره 
)۲( قانون بودجه سال ۱۳99 کل کشور، نسبت به برقراری عدالت در نظام پرداخت و متناسب سازی حقوق بازنشستگان و مستمری بگیران تحت 
پوشش خود با 90 درصد میانگین حقوق مشمول کسور بازنشستگی شاغلین هم طبقه مشترک صندوق متناسب با سنوات خدمت، از شش ماهه 

دوم ۱۳99 اقدام کنند.

جزییات ساخت ۲۱ هزار مسکن برای کم درآمدها
عضو هیئت مدیره شرکت بازآفرینی شهری گفت: در قالب تفاهم نامه ساخت ۵0 هزار واحد مسکونی که بین 
وزارت راه و شهرسازی و ستاد اجرایی فرمان امام )ره( منعقد شده احداث حدود ۲۱ هزار مسکن برای اقشار کم 
درآمد جامعه در دستور کار قرار گرفته است. روز یکشنبه در راستای اجرای قانون ساماندهی و حمایت از تولید 
و عرضه مسکن، تفاهم نامه ای بین شرکت بازآفرینی شهری به نمایندگی از وزارت راه و شهرسازی و شرکت 

توسعه گران عمران ستاد اجرایی فرمان امام )ره( منعقد شد.   طبق این برنامه ۲۱ هزار واحد مسکونی در ۱۶ استان 
کشور ذیل برنامه تولید ۵0 هزار واحد احداث می شود. مجید روستا، عضو هیئت مدیره شرکت بازآفرینی شهری 

در این خصوص گفت: در قالب این تفاهم نامه، شرکت بازآفرینی شهری ۲ میلیون و ۱۳9 هزار مترمربع از زمین های 
در اختیار خود واقع در محدوده قانونی شهر ها را در اختیار ستاد اجرایی فرمان امام )ره( به منظور احداث مسکن برای اقشار کم 

درآمد قرار می دهد. وی افزود: این اراضی سرمایه شرکت است که به  ساخت مسکن اختصاص می یابد و منابع حاصل از آن را در بافت های ناکارآمد 
هزینه می کنیم. به طور مثال یا ساکنین بافت را به این مناطق انتقال می دهیم و یا از طریق منافع این سرمایه گذاری، برنامه نوسازی و بهسازی بافت را 
پیش می بریم. عضو هیئت مدیره شرکت بازآفرینی شهری ایران گفت: تفاهم نامه با ستاد اجرایی به صورت epc  منعقد می شود که ستاد در راستای 

مسئولیت اجتماعی خود هیچ حق الزحمه ای دریافت نمی کند.

اخبار اصفهان
گـــزارش
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فرهنگسرای 
پایداری در طول 

هفته دفاع مقدس 
تکمیل و توسعه 

نرم افزار »آسمانیها« 
در گلستان شهدا و 

جمع آوری خاطرات 
و تصاویر شهدا را نیز 

در دستور کار دارد
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برق سه نیروگاه برای 
استخراج رمزارزها به 

فروش می رسد
مدیرعامل شرکت تولید نیروی برق 
حرارتی ایران گفــت: مزایده فروش 
برق حاصــل از تولیــد توربین های 
انبســاطی نیروگاه های رامین اهواز، 
نکا و شهیدمنتظری برای استخراج 

رمزارزها به زودی برگزارمی شود.
به گزارش پایگاه خبری شرکت تولید 
نیروی برق حرارتی ایران، »محسن 
طرزطلب« ایجاد منابع پایدار درآمدی 
در ســال های اخیر را یکی از اهداف 
اصلی صنعت برق ایران برشــمرد و 
افزود:  نوسان های شدید ارزی و ثبات 
تکلیفی قیمت فروش برق به مشترکان 
موجب شده است که بین درآمدها و 
هزینه ها در صنعت برق کشور شکاف 
بزرگی ایجاد شود و متاسفانه بر ابعاد 

آن به صورت ماهانه افزوده می شود.
وی استخراج رمزارزها و فروش برق 
مورد نیاز آن را یکی از راه های کسب 
درآمد در بخش برق برشمرد و گفت: 
براســاس قوانین و مقررات ابلاغی 
هیات وزیران و وزارت نیرو مقرر شده 
است تا از توان واحدهای نیروگاه های 
توربین انبساطی برای تولید رمزارز 
استفاده شود. مدیرعامل شرکت تولید 
نیروی برق حرارتــی ادامه داد: یکی 
از راهکارهای موجــود در این بخش 
استفاده از انرژی تولیدی توربین های 

انبساطی است.
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وی افــزود: برنامه هــای 
در  ســازمان  مجــازی 
هفته دفــاع مقــدس از 
صفحه اصفهــان فرهنگ  
 ،)isfahanfarhang(
صفحات شــهرداری های 
مناطق ۱۵گانــه و مراکز و 
دفاتر تخصصی سازمان در فضای مجازی 
پیش روی مخاطبان قــرار می گیرد که 
شــامل برنامه های هنــری، فرهنگی و 

اجتماعی است.
وی با اشاره به همکاری شورای هماهنگی 
تبلیغات اســلامی، بنیاد حفظ آثار و نشر 
ارزش های دفاع مقــدس و حوزه هنری 
در برگزاری برخی از ایــن برنامه ها ادامه 
داد: بخشــی از برنامه های عرصه محور با 
محوریت فرهنگسرای پایداری و در قالب 
غبارروبی از مزار شهدای هشت سال دفاع 
مقدس و دیدار با خانواده شهدا و جانبازان 
و تجلیل از آنها در برنامه »بماند به یادگار« 

از سوی ادارات فرهنگی اجتماعی مناطق 
۱۵گانه برگزار می شود.

عیدی با اشاره به اجرای نمایش با موضوع 
دفاع مقدس در چند نقطه پرجمعیت شهر 
اصفهان از سوی دفتر تخصصی تئاتر گفت: 
رویداد نمایشی »رقص پروانه ها« از دوم تا 

هشتم مهرماه اجرا خواهد شد.
وی نمایش هشت قطعه عکس با موضوع 
دفاع مقــدس اثر اســتاد مجید کورنگ 
بهشتی در موزه هنرهای معاصر، معرفی 
هفت فیلم با موضوع دفاع مقدس از سوی 
دفتر تخصصی سینما در فضای مجازی 
و گفت وگوی مردمی با عنوان »اگر دفاع 
مقدس نبود« در تبیین ارز ش های دفاع 
مقدس از ســوی اداره ارتباطات سازمان 
و انتشــار آن در فضای مجازی را از دیگر 
برنامه های ســازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان در هفته دفاع 

مقدس دانست.
وی بیان کرد: فراخوان شب شعر با موضوع 
زن و دفاع مقدس، نمایشگاه دستاوردهای 
زنان و نشست تخصصی "زنان جهادی" از 
جمله برنامه های بانوسرای آفتاب در هفته 

دفاع مقدس است.
معاون شهردار با اشــاره به روزشمار دفاع 
مقدس در برنامه »طائران قدسی« تصریح 
کرد: در این برنامه که از سوی فرهنگسرای 
پایداری و به صورت زنده در فضای مجازی 
برگزار می شود، هر روز یکی از فرماندهان 
اصفهانی به روایت گری از سا ل های دفاع 

مقدس می پردازد. همچنین این فرهنگسرا 
برگزاری دو برنامه  مجازی با عنوان »من 
زنده ام« و »کاش دنیا بداند« به منظور ارائه 
روایتی متفاوت از زنان در دفاع مقدس را 
در دستور کار دارد که در آنها کتاب »من 
زنده ام« نوشــته معصومه آبــاد خوانش 

می شود.
به گفته عیدی، فرهنگسرای پایداری در 
طول هفته دفاع مقدس تکمیل و توسعه 
نرم افزار »آسمانیها« در گلستان شهدا و 
جمع آوری خاطرات و تصاویر شهدا را نیز 

در دستور کار دارد.
وی با اشاره به برنامه های معاونت ورزشی و 
تفریحی این سازمان در هفته دفاع مقدس 
اضافه کرد: برگزاری مسابقات کاراته وان 
ساحلی دختران و پسران و تکواندو ساحلی، 
همچنین رونمایی از بازی فکری با موضوع 
دفاع مقدس و با عنــوان »رمز پایداری«، 
ارائه پنج معما در قالب مســابقه مجازی 
با موضوع دفــاع مقدس در صفحه تفریح 
شهر و برنامه »کتاب ساز« در قالب نگارش، 
طراحی و نقاشی کتاب با محوریت دفاع 
 مقدس از جملــه برنامه های این معاونت

 است.
وی با اشاره به تولید سرودهای ویژه دفاع 
مقدس و انتشار در فضای مجازی در برنامه 
»سرود بیداری« از ســوی اداره فرهنگی 
اجتماعی منطقه یک گفت: اداره فرهنگی 
اجتماعی منطقه ۲ نیز بــه اجرای برنامه 
»آن مرد« می پردازد که در آن، نوجوانان با 

انتخاب یک شهید و تحقیق درباره زندگی 
او، نتیجه را به فرهنگســرای معلم ارائه 
می کنند. اداره فرهنگی اجتماعی منطقه 
سه نیز با تدارک برنامه »مدال« به تولید 
نماهنگ شعرخوانی توسط فراز ملکیان 
شــاعر اصفهانی با موضوع دفاع مقدس 
می پردازد که از صداوسیمای مرکز اصفهان 

پخش خواهد شد.
وی افزود: مراسم نکوداشت نویسندگان 
دفاع مقدس ســاکن در منطقه چهار با 
عنوان »با ستاره ها« از سوی اداره فرهنگی 
اجتماعی منطقه چهار در باغ غدیر برگزار 
می شود. همچنین اداره فرهنگی اجتماعی 
منطقه پنج عطرافشــانی مزار شــهدای 
گمنام صفــه و سپاهان شــهر، برگزاری 
یادواره 4۱ شهید سپاهان شهر با رعایت 

پروتکل  های بهداشتی و با همکاری دفتر 
امام  جمعه این شــهر با عنوان »سمفونی 
عشق و حماسه« و تولید قطعه پلاک 8 با 
اجرای بابک قدمایی را در دستور کار دارد.

عیدی با اشاره به افتتاح سالن اجتماعات 
گلستان شهدا با همکاری اداره فرهنگی 
اجتماعی منطقه ۶ ادامــه داد: برگزاری 
مســابقات قرآنی ویژه بانــوان با موضوع 
مواســات و ایثار در فرهنگسرای سلام با 
عنوان »نسیم مهر«، بزرگداشت فرماندهان 
دفاع مقدس و برگزاری نمایشگاه »حماسه 
ایثار« شامل تصاویر شهدا و نمایش یک 
خط از وصیت نامه آنان در فرهنگســرای 
مهر، برنامه های اداره فرهنگی اجتماعی 

منطقه هشت در هفته دفاع مقدس است.
وی بیان کــرد: اداره فرهنگی اجتماعی 

منطقه ۱0 در طول این هفته به راه اندازی 
کاروان ســرودهای دفاع مقدس با عنوان 
»کاروان عاشــقی«، برگزاری مســابقه 
کتابخوانی مجــازی و رونمایی از ابربازی 
رمز پایداری و روایت روزهای به یادماندنی 
از زبان یــاران جنگ در فرهنگســرای 
اســتاد همایی در برنامه »روای انقلاب« 
می پردازد. اداره فرهنگی اجتماعی منطقه 
۱۱ نیز در برنامه »یاد ماندگار«، برگزاری 
یادواره هفت شب در هفت محله رهنان، 
عطرافشــانی و گل آرایی گلزار شــهدای 
رهنان، پخش کلیپ و تیزر از 40 سالگی 
دفاع مقدس در ســطح محلات و برپایی 
نمایشگاه دفاع مقدس از تصاویر سرداران 
سادات، روحانیون و جوانان را در دستور 

کار دارد.

رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان خبر داد  

»ما قوی هستیم« ؛ 40 عنوان برنامه در چهل سالگی دفاع مقدس
رئیس ســازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان از اجرای 40 عنوان برنامه به مناسبت چهلمین 
ســالگرد دفاع مقدس خبر داد. محمد عیدی با اشاره به 
تدارک 40 عنوان برنامه از سوی سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان در هفته دفاع مقدس اظهار 
داشت: برنامه های چهلمین سالگرد آغاز دفاع مقدس از 
31 شهریورماه و با شــعار »ما قوی هستیم« در دو بخش 

برنامه های مجازی و عرصه محور برگزار می شود.
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

در رویداد سکوی پرتاب ۷میلیارد تومان روی ۳۰ استارت آپ سرمایه گذاری شد
در بزرگترین رویداد سرمایه گذاری استارت آپی کشور، بیش از ۷ میلیارد تومان سرمایه به ۳۰ استارت آپ 
منتخب اختصاص داده شد. رویداد سکوی پرتاب با برگزاری رقابت بین ۶۰ تیم استارت آپی به پایان رسید 
و ۳۰ استارت آپ موفق در جذب ســرمایه را برگزید. به گزارش روابط عمومی 1۰۰استارت آپ، ۶۰ تیم 
استارت آپی ازمیان حدود ۷۰۰ طرح ارسال شده به این مجموعه انتخاب شدند؛ ۵۰ تیم از این میان به صورت 

حضوری و 1۰ تیم به صورت مجازی داوری شدند. به گفته ی باسلی زاده، 1۰۰استارت آپ به دنبال تشکیل 
زیرساختی برای تیم های حاضر در مرحله ی بذری و پیش بذری است و به همین منظور، ۲1۷ داوری را در یک 

روز رقم زد. روابط عمومی 1۰۰استارت آپ با تأکید بر لزوم حرکت هماهنگ و متحد برای کمک به استارت آپ ها در 
شرایط اقتصادی کنونی می گوید، باید در داوری و همچنین سرمایه گذاری از ظرفیت مجموعه های مختلف استفاده شود؛ او اذعان 

می کند که صندوق سرمایه گذاری مجموعه نیز با حضور ۶ موسسه با عناوین بنیاد برکت، شناسا، صندوق پژوهش و فناوری پرشین داروی البرز، 
صندوق پژوهش و فناوری غیردولتی استان خراسان رضوی، صندوق پژوهش و فناوری استان یزد و صندوق پژوهش و فناوری غیردولتی گیلان 
درحال فعالیت است. باسلی زاده اشاره می کند که این مجموعه ها می توانستند روی استارت آپ های خاص نیز سرمایه گذاری کنند. حال ۷۰۰ 
میلیون تومان ازسوی داوران و دیگر شرکت کنندگان در رویداد، روی استارت آپ های منتخب رویداد سکوی پرتاب سرمایه گذاری شده است. 

 نکته  ای که باید به آن توجه 
داشته باشید این است که حتی 
در صورت تاسیس برند توسط 

خودتان، شما در بالاترین جایگاه 
ممکن قرار نداشته و بدون شک 

سهامدارها و اعضای هیأت 
مدیره، اقدامات اشتباه شما را 

تحمل نخواهند کرد
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   1-اولویــت  هــا را 
فراموش خواهید کرد

اولویت برای هر مدیری 
بایــد شــرکت و حفظ 
فرهنگ سازمانی باشد، 
با ایــن حــال در هنگام 
اســتخدام اقوام، هر دو 
این موارد کنار گذاشــته خواهد شد. 
درواقع شما شانس جذب بهترین  ها 
را فدای روابط کرده و بدون شــک به 
علت نسبتی که با یکدیگر دارید، قادر 
به اجرای درست قوانین خواهید بود. 
برای مثال در موارد متعدد مشــاهده 
می  شــود که افراد تمایلی به جریمه 
آشناهای خود نداشته و این امر عدالت 
الزامی در شرکت را از بین خواهد برد. 
همچنین با توجه به این امر که فرآیند 
اســتخدام به خوبی طی نمی  شود، 
حضور چنین افرادی بدون شــک به 
تضعیف تیم شرکت منجر خواهد شد.

   2-بهترین کارمندان خود را از 
دست خواهید داد

نکته  ای که باید به آن توجه داشــته 

باشید این است که برای بهترین  ها، 
همواره فرصت  های شغلی متعددی 
وجود دارد. بدون شک این افراد چنین 
اقدام غیرحرفه  ای را تحمل نخواهند 
کرد. خصوصا اگر افراد جذب شــده، 
کیفیت بسیار پایینی را داشته باشند. 
این موضوع زمینــه نارضایتی آنها را 
مهیا می  کند و احتمــالا باید منتظر 
خبر استعفای آنها باشید. در این راستا 
اگرچه شما با اســتخدام افراد فامیل 
رضایــت درون خانوادگــی به وجود 
می  آورید، با این حال برندی که برای 
شــکل گرفتن آن تلاش زیادی کرده  
اید، روند نزولی پیــدا می  کند. تحت 
این شرایط در درازمدت، حتی امنیت 
شغلی خود شــما نیز از بین خواهد 
رفت. نکته  ای که باید بــه آن توجه 
داشته باشید این اســت که حتی در 
صورت تاسیس برند توسط خودتان، 
شــما در بالاترین جایگاه ممکن قرار 
نداشــته و بدون شک ســهامدارها و 
اعضای هیأت مدیره، اقدامات اشتباه 

شما را تحمل نخواهند کرد.
با این حال معایــب موجود به معنای 
فراموش کردن افراد خانواده و آشناها 
نبوده و شــما می  توانید مشکلات را 
برطرف نماییــد. درواقع نمونه  هایی 
از اســتخدام  هــای خانوادگی موفق 
نیز وجود دارد، بــا این حال برای این 
موضوع لازم است تا چند مرحله طی 
شــود که برخی از آنها را معرفی می 

 کنیم.

   1-نیاز خود را مشخص نمایید
اگر فــردی در خانواده شــما وجود 
دارد که توانایی  هــای او مطابق نیاز 
شرکت است، شــما می  توانید وی را 
به عنوان یکی از گزینه  ها قرار دهید. 
در این راستا اگرچه آشــنا بودن، در 
تصمیم گیری نهایی شــما تاثیرگذار 
خواهد بود، با این حال این مســئله 
نباید تنها معیار شــما باشد. در این 

راستا توصیه می  شــود که در رابطه 
با شــغل و نیازهایی که دارید، با فرد 
موردنظر گفت و گو کرده و نسبت به 
تمایل او نیز اطمینان حاصل نمایید. 
درواقع نباید اجازه دهید که تنها دلیل 
خواست حضور در شرکت، آشنابودن 

با شما باشــد. بدون شک هیچ فردی 
انتظار استخدام برای بخشی نامربوط 

با نیاز شما را نخواهد داشت.

   2-دوره کارآمــوزی را فراموش 
نکنید

برای این امر که استخدام خانوادگی 
موفقی داشته باشید، توصیه می  شود 
که سریعا اقدام به جذب افراد نکرده و 
دوره  ای آزمایشی در قالب کارآموزی 
را ایجاد نمایید. مزیت این امر در کنار 
ایجاد آمادگی لازم، این اســت که در 
صورت رد شــدن افراد، شما بهانه  ای 
برای پاســخگویی به افراد خانواده و 
آشــناها خواهید داشت. درواقع شما 
یک شــانس را ایجاد کرده  اید و خود 
فرد، موفق به کســب آن نشده است. 
همچنین این مسئله بیانگر آن خواهد 
بود که آیا فرد شایســتگی لازم برای 
حضور در شــرکت را دارد و یا فردی 

کاملا نامناسب محسوب می  شود.

   3-تنها به شرکت خودتان محدود 
نباشید

نکته  ای که باید به آن توجه داشــته 
باشید این است که شما نباید شانس 
جذب بهترین  ها را از دست بدهید ، 

با این حال با توجه به این امر که شما 
یک کارآفرین و یا مدیر هستید، بدون 
شک نوعی توقف در خانواده شکل می  
گیرد که شما بتوانید شغل  هایی را نیز 
ایجاد نمایید، با این حال چگونه می 
 توان چنین تضادی را برطرف نمود؟ 
در این راســتا توصیه می  شود که از 

روابط خود استفاده نمایید.
برای مثال ممکن اســت شــما یک 
برند بــزرگ محســوب شــوید که 
سطح فعلی یکی از آشــناها، چندان 
کافی نباشــد، با این حــال این افراد 
می  توانند در شرکت های کوچک  تر، 
عملکرد لازم را داشــته باشند. تحت 
این شرایط شــما می  توانید آنها را به 
مدیران ســایر شــرکت  ها پیشنهاد 
دهید و با این اقــدام، توقعات موجود 
را برطرف نمایید. بدون شــک پس از 
مدتی فعالیت آنهــا، در صورت ایجاد 
شایســتگی لازم، می  توانید شانس 

حضور در شرکت را مهیا سازید.

آیا استخدام اقوام سیاست درستی است؛ 

سازمان خانوادگی؛ خوب یا بد؟
یکی از مهم ترین چالش های مدیران و کارآفرین ها این 
اســت که اقوام و نزدیکان خود را در شرکت استخدام 
نمایند. درواقع تردیدهای زیادی در این شرایط متوجه 
افراد می شود و ممکن است حتی منجر به کاهش توان 
تیم شــرکت و بروز نارضایتی ها نیز باشد. تحت این 
شرایط سوال اصلی این اســت که مزایا و معایب این 
اقدام کدامند؟ همچنین ضروری است بدانیم که چنین 
شیوه استخدامی، آیا معایب بیشتری دارد و یا مزایای 
آن به مراتب بالاتر است. این امر بدون شک در تصمیم 
 گیری ها کاملا تاثیرگذار خواهد بود. اگرچه بسیاری از 
افراد تصور می  کنند که چنین اقدامی، بدون هیچ  گونه 
ضرر جدی است، با این حال واقعیت کاملا متفاوت بوده 
و تنها مزیت استخدام اقوام، آشنایی بیشتر نسبت به 
آنها است. تحت این شرایط معایب چنین سیاستی، به 

شرح زیر است.

 برای بهترین  ها، 
همواره فرصت  های 

شغلی متعددی وجود 
دارد. بدون شک این 

افراد چنین اقدام 
غیرحرفه ای را تحمل 

نخواهند کرد. خصوصا 
اگر افراد جذب شده، 

کیفیت بسیار پایینی را 
داشته باشند

تأثیر مثبت و منفی 
نتیجه انتخابات 
آمریکا بر بورس

این روزها بورس روزهای پرنوسان 
اما امیدبخشــی را در پیش گرفته 
است اما یک روی این بازار با حواشی 
و تحرکات آمریکا روبرو است و همه 
نگاه ها به ســمت نتیجه انتخابات 

۲۰۲۰ آمریکا است. 
شاخص بورس در محدوده پراز ابهام 
و تردید قرار دارد و نوسانات قیمت 
سهام نیز شدت گرفته است. طبق 
نظر تحلیلگران بازار سرمایه ادعای 
مکانیسم ماشه، انتخابات آبان ماه 
ایالات متحده، اخذ تصمیمات لحظه 
ای برای بازار بورس، نزدیک بودن به 
شــاخص یک میلیون و 8۰۰ هزار 
واحدی باعث شده است که این بازار 
پرتقاضا بیش از گذشته پرریسک 
شــود. اما در این میان رشد قیمت 
دلار و انتشار گزارش های ماهانه در 
شهریور ماه عاملی مثبت برای رهایی 
شاخص از این محدوده پرریسک می 
باشد. بیش از سه دهه از قطع ارتباط 
دیپلماتیک ایران و آمریکا می گذرد 
و چشم انداز روشنی هم برای پایان 
یافتن تنش ها بین دو کشور دیده 
نمی شــود اما بازارهای مالی ایران 
مانند دهه هــای گذشــته این بار 
هم چشــم انتظار نتیجه انتخابات 

ریاست جمهوری آمریکا است.
بازار ســرمایه نیــز از ایــن قاعده 
مستثنی نیست و فعالان این بازار 
منتظر 1۳ آبان هســتند تا ببینند 
در سالگرد تسخیر سفارت آمریکا 
در ایران و قطع ارتباط دو کشــور، 
پیروزی دونالد ترامپ یا جو بایدن 
چه سرنوشــتی برای سرمایه های 

آنان در بورس رقم می زند!
کارشناسان بازار ســرمایه همگی 
بر اثر انتخابات ریاســت جمهوری 
آمریکا بر بورس ایران تاکید دارند. 
برخی روی کار آمدن رئیس جمهور 
دموکــرات را به نفع بازار ســرمایه 
می دانند و برخــی دیگر معتقدند 
بــا تــداوم حضــور رئیس جمهور 
جمهوری خواه در کاخ سفید گرچه 
وضعیت بازارهای دیگر آشــفته تر 

می شود اما بورس رشد می کند.
امیرعباس کریم زاده بنیادی عضو 
هیات مدیره ســرمایه گذاری سپه 
درباره تأثیر نتیجه انتخابات آمریکا 
بر بازار بورس نوشت: به نظر می رسد 
بــا انتخــاب ترامــپ در انتخابات 
ریاســت جمهوری آمریــکا حجم 
تحریم های اقتصــادی علیه ایران 
بیشتر شود، بنابراین انتظار تورمی که 
روی دلار وجود دارد بیشتر خواهد 
شد و شــاهد رشــد فزاینده ای در  

قیمت دلار خواهیم بود.
علاوه بر این حدود ۵۰ تا  ۶۰ درصد 
بازار سرمایه کامودیتی محور است و 
از افزایش قیمت دلار تاثیر می پذیرد 
و رشــد خواهد داشــت. هرچند 
انتخاب دونالد ترامپ در انتخابات 
ریاست جمهوری آمریکا در کل برای 
کشور خوشایند نیست اما برای بازار 
سرمایه بهتر خواهد بود چون قیمت 
دلار بالا می رود و همین مساله سود 
شرکت هایی را که دلاری هستند، 
افزایش می دهد. ولی اگر جو بایدن 
انتخاب مردم آمریکا باشد باید دید 
نظر او درباره برجام چیست، چون 
اکنون او مواضــع متفاوتی درباره 
برجام مطرح کرده است. در یک جا 
گفته به برجام بازمی گردد و در جای 
دیگری تاکید کرده که تحریم های 
هوشمندانه بر ایران تحمیل می کند، 
بنابرایــن در صحبت هــای بایدن 
دوگانگــی وجــود دارد و باید دید 
اگر روی کار بیاید چه سیاستی در 

قبال ایران در پیش خواهد گرفت.

تیتر برتر
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S

مدیر اجرایی نام از شکل گیری و چالش های این استارت آپ می گوید؛

خریدوفروش دامنه بدون پرداخت کارمزد با استارت آپ نام

همان طور کــه می دانید خرید و فــروش دامنه های 
اینترنتی در تمام دنیا یک شغل پردرآمد به حساب 
می آید. فروشــندگان دامنه های اینترنتی در دنیا 
برای فروش دامنه های خود از سایت های مزایده ای استفاده می کنند و 
ســایت هایی مانند GoDaddy و Sedo در این حوزه بسیار معروف 
و شناخته شده هســتند. به دلیل نبود چنین سیســتمی در کشور،  
استارت آپ »نام« سعی کرده به بهترین شــکل ممکن، پلتفرمی برای 
مزایده دامنه های اینترنتی ایجاد کندکه در کنار بهترین امکانات، از تقلب 

و کلاهبرداری ها نیز جلوگیری شود. 

وب ســایت nam.ir از ســال ۹8 فعالیت خود را با هدف بومــی کردن بهترین 
پلتفرم های مزایده دنیا در ایران آغاز کرده است.

 این کســب وکار به شــما این امکان را می دهد که به صورت رایگان دامنه خود را 
در ســامانه مزایده نام به مزایده بگذارید، از ســوی دیگر خریداران نیز می توانند 
به صورت رایگان پیشنهادات خود را ثبت و برنده مزایده شوند.استارت آپ نام در 
طول برگزاری مزایده، وظیفه بازاریابی فروش دامنه شما را به عهده خواهد داشت. 
امید آجیلیان طهرانی، مدیر اجرایی این استارت آپ  که در رشته مهندسی فناوری 
اطلاعات دانشگاه صنعتی شریف تحصیل کرده  قرار است در این گفتکو برایمان از 

ایده تا راه اندازی نام بگوید.

   از تجربه های کاریتان قبل از استارت آپ نام بگویید؟
سال ۹۶ با ورود به اکوسیستم استارت آپی در حوزه رشته تحصیلی خودم 
فعالیت را آغاز کردم. مدتی در مجموعه نی نی سایت مشغول به کار شدم 
و در حال حاضر مدیر اجرایی سایت نام ، ســایت مختص مزایده دامنه 
اینترنتی هستم. البته همزمان  روی چندین پروژه در این زمینه فعالیت 

دارم که به زودی رونمایی خواهد شد.

    ایده نام چه زمانی و  چطور شکل گرفت؟
ایده اولیه پروژه مزایده دامنه ناماز فروردین ۹8 شکل گرفت و از اول بهمن 
ماه همان سال به صورت رسمی اولین مزایده و فروش روی سایت آغاز شد. 
نام از زیرمجموعه های سایت رند است و با توجه به نیازی که در سایت رند 
در خصوص خرید و فروش دامنه احساس شد سایت نام راه اندازی شد. با 
توجه به تجربیاتی که در بخش دامنه سایت رند داشتیم نیاز بازار شناسایی 
شــد. از آنجا که در حوزه خرید و فروش دامنه و ایجاد پرداخت امن بین خریدار و 

فروشنده پلتفرمی وجود نداشت ایده نام شکل گرفت.

   نام را چطور معرفی می کنید؟
سایت ما یک پلتفرم واسط است . در نام، خریدار بدون پرداخت کارمزد، به صورت 
مستقیم دامنه مد نظرش را از شخص صاحب دامنه که در مزایده دامنه نام شرکت 
کرده خریداری می کند. از این طریق دلالان و واسط ها حذف شده و دامنه مد نظر 
با قیمتی بسیار مناسب و واقعی بفروش می رسد . نام برای صاحبین دامنه که همان 

فروشندگان ما هستند  تا به امروز بسیار جذاب بوده است.

   نام در حال حاضر چه خدماتی را ارائه می دهد؟
خدمات ما شامل

خرید و فروش دامنه اینترنتی در قالب مزایده
بازاریابی هدفمند بــرای دامنه قرار گرفته در مزایده با پســوندهای دیگر و دارای 
محتوا:. تیم بازاریابی نام کلیه اقدامات و مذاکراتی که لازم اســت تا به فروش این 

دامنه منجر شود را هدایت و مدیریت می کند .
مزایده های رویــدادی: برگــزاری مزایده ها طبــق رویدادهای روزانــه و انجام 

هماهنگی ها لازم با اشخاص و کسب وکارهای مرتبط با آن رویداد
پرداخت امن نام

خدمت اطلاع رسان هوشمند که به تازگی رونمایی شده است.
یکی از دغدغه های کاربران ما، عدم اطلاع به موقع از مزایده های مورد علاقه شان 
بود. برای مثال کاربر علاقه مند به حوزه پزشکی تمایل دارد زمانی که مزایده های 
حوزه پزشــکی روی ســایت فعال می شــوند، از این مزایده ها خبردار شود. ما در 
جدیدترین بروزرسانی نام از ســرویس اطلاع رسان هوشمند رونمایی کردیم. این 
سرویس به کاربر کمک می کند تا از مزایده های مورد پسند خود از طریق پیامک 
مطلع شود. در نسخه جدید سایت نام، یک منوی جدید در بخش پنل کاربری به نام 
سرویس های ویژه اضافه شده است. از این پس سرویس های ویژه و جدید سایت در 
این زیر منو قرار خواهند گرفت.در سرویس اطلاع رسان هوشمند کاربران می توانند 
با ثبت اطلاعاتی که از طریق یک فرم از پیش طراحی شده از آنها گرفته می شود، 
علاقه مندی های خود را در سیستم تعریف نمایند. سپس کاربر بعد از قرار گرفتن 
مزایده هایی که با علاقه مندی او یکســان است، از طریق پیامک از شروع مزایده ها 

باخبر خواهد شد.

   تا امروز چند نفر از خدمات نام استفاده کرده اند؟
کاربران فعال سایت حدودا 1۰۰۰ نفر هستند که روزانه این عدد در حال افزایش 

است.

   رقیب داخلی دارید؟
خیر. در این حوزه رقیب داخلی نداریم اما سایت های خارجی مانند  godadyو  

Sedo  در این حوزه فعالیت می کنند .

     نام در فرآیند ارائه خدمات چه چالش هایــی با بخش های داخلی و 
خارجی داشته ؟

بزرگترین چالش ما در خصوص تعامل با ســایت ایرنیک و عدم تایید تعداد زیادی 
دامنه توسط این سایت است. در رابطه با    دامنه هایی با پسوند بین المللی ما امکان 
اطلاع از مالکیت دامنه را نداریم و به همین دلیل روند انتقال این نوع دامنه ها بسیار  
طولانی است و باید با شخص مزایده گذار مداوم در ارتباط باشیم. همچنین به دلیل 
تحریم ها امکان انتقال دامنه ای که در یک سایت غیرایرانی ثبت شده وجود ندارد. 
خریدار یا باید در همان سایت ثبت نام کند  که بعد از انتقال به پنل هزینه ای پرداخت 
نکند که اینکار ریسک بالایی دارد. اگر هم بخواهد به سایت های ایرانی که اینگونه 

خدمات را ارایه می کنند منتقل شود هزینه های بالایی را باید متقبل شود.

وبنا
گــــــزارش

استارت آپ
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